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                                        П Р О Т О К О Л 

 

                                                   № 12 

 

 
От проведеното извънредно заседание на Общински съвет – Разград 

на 29.09.2020 година, от 15.00 часа, в стола на ОП „УЧЕНИЧЕСКО И 

СТОЛОВО ХРАНЕНЕ И ПОЧИВНО ДЕЛО”. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  30. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Ирфан 

Ахмедов; Милен Минчев и Стефан Стефанов. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград, град, г-н Добрин Добрев – зам.-кмет на Община Разград, г-н 

Мирослав Грънчаров – зам.-кмет на Община Разград, г-жа Полина Иванова 

– зам.-кмет на Община Разград; Савина Миткова – Секретар на ОИК - 

Разград, представители на общинска администрация, журналисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници,  

За днешното заседание на общинския съвет са се регистрирали 29 

общински съветници. Трима са подали заявление, че са възпрепятствани 

по обективни причини да участват в заседанието и очакваме да се включи 

още един съветник в хода на заседанието. Налице е необходимия кворум и 

откривам заседанието на общинския съвет на 29.09.2020 г. 

По реда на ротацията на днешното заседание дежурен секретар ще 

бъде общинския съветник Руско Дянков. 

Уважаеми колеги,  

Проектът за дневен ред, който ви е раздаден и за който сте 

уведомени по предвидения ред, ще трябва да претърпи някои корекции. 

Това е така, защото след публикуването на поканата за свикването на 

заседанието и уведомяването на общинските съветници – постъпи питане в 

определения от правилника срок от общински съветник, което съгласно 

нашия правилник трябва да бъде включено в дневния ред. И за това аз ще 

предложа на вашето внимание разширен вариант на проекта за дневен ред 

в сравнение с този, който беше предварително обявен.  

Второто ново нещо е, че постъпи заявление от нашия съгражданин – 

господин Маню Манев, който изяви желание възползвайки се от 
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разпоредбата на чл.58, ал.7 от правилника, да направи изложение пред 

общинския съвет в рамките на определените 5 минути. И затова най-

напред в началото на заседанието, преди да се произнесем и по дневния 

ред, давам възможност на господин Маню Манев – завил желание да 

направи изложение пред общинския съвет, да направи това. Тук ли е 

господин Маню Манев? Някой виждал ли го е от колегите съветници? Той 

е уведомен специално, че заседанието на общинския съвет ще бъде от 

15:00 часа и ще се проведе в стола, в който сега заседаваме.  

Тъй като господин Маню Манев отсъства, отпада и възможността 

той да направи изложение. За това пристъпваме към решаването на 

въпроса за дневния ред, по който днес ще заседаваме.  

Предлагам на вашето внимание следния проект за дневен ред:  

1.Обявяване на решение на Общинска избирателна комисия 

гр.Разград за избран общински съветник и съответно полагане на клетва от 

новоизбрания общински съветник – господин Танер Салим Сали. 

2. Докладни записки. 

3.  Питане. 

4. Текущи.  

Имате ли предложения по дневния ред? Ако нямате подлагам на 

гласуване проекта за дневен ред на днешното заседание.  

 

С 30 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

дневният ред се приема.  

 

Уважаеми колеги, 

Давам думата на секретаря на Общинската избирателна комисия – 

госпожа Савина Миткова, да обяви решение на Общинската избирателна 

комисия – гр.Разград за избран общински съветник.  

 

                                        ТОЧКА ПЪРВА 

ОБЯВЯВАНЕ РЕШЕНИЕ НА ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА 

КОМИСИЯ ГР.РАЗГРАД ЗА ИЗБРАН ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 

 

Г-жа Савина Миткова – Секретар на ОИК Разград 

Уважаеми дами и господа,  

В Общинска избирателна комисия – Разград, постъпи писмо от 

председателя на Общински съвет-Разград, с което уведомява комисията, че 

в деловодството на общинския съвет е депозирано заявление от Сузан 

Мехмедова Съдкъ – общински съветник от партия „Движение за права и 

свободи“, с който изразява желанието си да бъде освободена и да бъдат 

предсрочно прекратени пълномощията й като общински съветник. В 

резултат на това и на основание чл.87, ал.1, т.1 и т.24, чл.458, ал.1 от 
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Изборния кодекс, чл.30, ал.4, т.3 и във връзка с ал.7 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, възоснова на получените 

данни от протоколите на секционните избирателни комисии и обявеното 

разпределение по кандидатски листи съгласно Методиката за определяне 

на резултатите от гласуването и разпределянето на мандати при избори за 

общински съветници, Общинска избирателна комисия прие Решение 

№202-МИ/11.09.2020 г., с което прекрати предсрочно пълномощията на 

общинския съветник Сузан Мехмедова Съдкъ от партия „Движение за 

права и свободи“ – обявена за избрана с Решение №141-МИ/28.10.2019 г. 

на Общинска избирателна комисия – Разград и обезсили, и анулира 

издаденото на Сузан Мехмедова Съдкъ – Удостоверение за избран 

общински съветник №136-31 от 28.10.2019 г. Общинска избирателна 

комисия постанови – обявява за избран за общински съветник следващия в 

листата на партия „Движение за права и свободи“ – Танер Салим Сали. 

Издава удостоверение на Танер Салим Сали за избран общински съветник 

№191 от 11.09.2020 г. Решението на Общинска избирателна комисия влезе 

незабавно в сила, след обявяването му на 11.09.2020 г.  

Моля господин Танер Салим Сали, да заповяда за да му се връчи 

Удостоверението.  

 

/Госпожа Савина Миткова връчи удостоверението за избор на 

общински съветник Танер Сали/. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Миткова. 

Сега приканвам нашият нов колега – господин Танер Салим Сали, да 

се приближи до първия микрофон, тъй като още не е придобил 

пълноправен статут на общински съветник. Това ще стане след като 

положи предвидената от закона клетва.  

Господин Сали, процедурата е такава, всички ще станем, аз ще 

зачета текста на клетвата, която се полага от общинския съветник, Вие ще 

повтаряте след мен и след това ще се приближите тук, ще дойдете на тази 

маса за да подпишете специален клетвен лист. Моля всички съветници да 

станат.  

 

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам 

Конституцията и законите на страната и във всичките си действия да 

се ръководя от интересите на гражданите от община Разград, и да 

работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“ 

 

/Бурни ръкопляскания в залата./ 
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/След полагането на клетвата по Силата на Закона, общинският 

съветник Танер Сали подписа клетвения листи, който е приложен към 

протокола/. 

 

Уважаеми колеги, от името на всички съветници – пожелавам успех 

и на добър час на новоизбрания съветник – господин Танер Салим Сали и 

да се включи активно в дейността като общински съветник, и да изпита 

удовлетворение от работата си. И дано получи и одобрение за дейността си 

от нашите съграждани.  

Продължаваме с другите набелязани точки в нашия дневен ред. След 

като вече сме в пълен състав, сега ще пристъпим към следващата точка от 

дневния ред, а тя е: разглеждане на докладни записки, които са 

представени за днешната сесия.  

Освен разгледаните в постоянни комисии докладни записки, при 

спазване на разпоредбата на Правилника за нашата дейност, постъпи още 

една докладна записка. Тя е от заместник кмета на Община Разград – 

господин Добрев. Раздадена ви е по електронна поща, тъй като постъпи на 

28.09.2020 г. и за това питам заместник кмета – господин Добрев, като 

вносител желае ли да бъде включена тази докладна записка по извънреден 

способ за разглеждане в днешното заседание.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, господин председател. Желая да бъде включена в дневния ред за 

разглеждане. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, ще трябва да се произнесем и по въпроса дали да бъде 

включена и тази докладна записка в точката за разглеждане на докладни 

записки. Има ли някой да изкаже съображения, като ви уведомявам 

предварително и на нашите съграждани, че спешността за разглеждане се 

обуславя от това, че областния управител, след заседанията на постоянните 

комисии изпрати искане, с което ни уведомява, че е насрочил извънредно 

Общо събрание на 27.10.2020 г. с разглеждане на въпроса за излизане на 

Община Завет от Асоциацията В и К. И за да може наш представител на 

Община Разград да участва, ще следва общинския съвет да се произнесе с 

решение. Има ли някой да изкаже съображение против включването на 

тази докладна записка по извънредния способ. Ако няма, подлагам 

предложението на заместник кмета  господин Добрев, да бъде включена и 

тази докладна записка в числото на докладните записки, които ще следва 

да разглеждаме.  
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С 30 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

приема се решението за включването на тази докладна записка в 

дневния ред с Вх.№424. 

 

 

ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

  

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№383. 

Докладна записка от Иво Борисов Димитров  -  Общински съветник и 

председател  на  ПК  по  управление на общинската собственост и 

стопанство 

ОТНОСНО: Даване разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД 

гр.Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под 

наем на кабинети за извършване на медицинска дейност. 

Господин Димитров, като вносител имате ли да добавите нещо – 

допълнително и извън докладната записка, която сте внесли?  

 

Г-н Иво Димитров – Общински съветник, вносител 

Не, всичко е описано в докладната записка и без промени я 

предлагам на вниманието на общинските съветници.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство и в ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Моля господин Иво Димитров, като 

председател на комисията по собственост да ни информира какво е 

становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Относно решенията на постоянната комисия – за тази и за останалите 

13 докладни записки, общинските съветници, членове на постоянната 

комисия подкрепиха докладните записки в представения вид.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Калоян Монев, да информира за 

становищата на постоянната комисия по законност.  
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Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, комисията работи при необходимия кворум, 

първоначално от пет в последствие от шест общински съветника и всички 

докладни записки, които бяха резолирани за постоянната комисия бяха 

одобрени от нея с необходимото мнозинство. Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, пристъпваме към обсъждане. Най-напред ви моля ако някой 

има някакви въпроси да ги постави и след това да се изкажат мнения и 

съображения от желаещите общински съветници. Има ли желаещи? Не 

виждам, за това ще пристъпим към гласуване. Гласуването следва да бъде 

поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства    

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   
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26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 146 

 

В баланса на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград е включена 

сграда находяща се на ул. „В.Левски“ № 1, в която се помещават 

кабинети за извършване на медицинска дейност. 

Получено е писмо с вх.№ 381 от 01.09.2020 г. от Управителя на 

„ДКЦ I Разград“ ЕООД гр. Разград, с  което ни уведомява, че през 

месец октомври и месец декември 2020 година изтичат сроковете за 

договорите за наем на пет кабинета, предвид което е направено искане 

до Общински съвет Разград за приемане на решение за провеждане на 

търг с явно наддаване за отдаване под наем на  кабинети с №№ 18, 24, 

41, 42 и 51 с предназначение за извършване на медицински дейности. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 

и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 33, ал. 1, чл. 34, ал. 1 и ал. 2, т. 1 и чл. 35 от 

Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване на 

стопанската дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 

общинско участие в капитала или чрез граждански дружества и чрез 

общински предприятия и писмо с вх.№ 381 от 01.09.2020 г. от 

Управителя на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр. Разград, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 

 

       Р Е Ш И: 

 

1. Дава разрешение на „ДКЦ I Разград“ ЕООД гр.Разград  да 

проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем за срок от 10 

/десет/ години на кабинети: 

1.1. Кабинет №18, ет.2, северно изложение, с площ от 14,1 кв.м. 

Граничи вдясно с кабинет №19 - /склад ДКЦ 1 Разград ЕООД/, вляво с 

кабинет №17 /функционален кабинет ДКЦ 1 Разград ЕООД/. 

Кабинетът е предназначен за извършване на медицинска дейност.  
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1.2. Кабинет №24, ет.3, южно изложение, с площ 14,3 кв.м. 

Граничи вдясно с кабинет №25 - /ендокринологичен кабинет/, вляво с 

кабинет №23 - /очен кабинет ДКЦ 1 Разград ЕООД/. Кабинетът е 

предназначен за извършване на медицинска дейност.  

1.3. Кабинет №41, ет.4, южно изложение, с площ 15,00 кв.м. 

Граничи вдясно с кабинет №40 - /ендоскопски кабинет ДКЦ 1 Разград 

ЕООД/, вляво с кабинет №42. Кабинетът е предназначен за 

извършване на медицинска дейност. 

1.4. Кабинет №42, ет.4, южно изложение, с площ 4,7 кв.м. 

Граничи вдясно с кабинет №41, в ляво с кабинет №43 - /архив ДКЦ 1 

Разград ЕООД/. Кабинетът е предназначен за извършване на 

медицинска дейност.  

1.5. Кабинет №51, ет.4, северно изложение, с площ 14,3 кв.м. 

Граничи вдясно с кабинет №52 - /кабинет ОПЛ/, вляво с кабинет 

№53А / лекарски кабинет физиотерапия./ Кабинетът е предназначен за 

извършване на медицинска дейност.  

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем на кабинета 

по т. 1 да се проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2, 

т. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за осъществяване на 

стопанската дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 

общинско участие в капитала или чрез граждански дружества и чрез 

общински предприятия, като началната тръжна наемната цена  да 

бъде съобразена с Приложение № 1 към Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи - общинска собственост. 

3. Възлага на Управителя на „ДКЦ I Разград“ ЕООД 

гр.Разград изпълнението на решението по т. 1 и т. 2. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№387. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 
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ОТНОСНО: Наредба за отмяна на Наредба № 9 на Общински 

съвет Разград за овладяване популацията на безстопанствените кучета 

и котки на територията на Община Разград.  

Господин Бояджиев, след подробното изложение, което сте 

направили нещо друго да добавите имате ли, освен, че законови 

изисквания налагат отмяната на тази наредба? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам, господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Сега ще чуем становището на две постоянни комисии. 

Първото е на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство. Госпожо Балтова, моля да ни информирате.  

 

Г-жа Румяна Балтова – Председател на ПК 

Комисията подкрепи проекта за решение и всички останали 5 

докладни, които бяха разгледани в нашата комисия.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. За ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации, председателя господин Калоян Монев вече 

ни информира за становището, а то е, че подкрепя проекта за решение. 

Пристъпваме към обсъждания. Има ли желаещи да изразят становище? В 

докладната записка всичко е изразено. Госпожа Надежда Радославова, 

имате думата.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Няма да изразявам становище, имам въпрос.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Въпроса ми към вносителя е следният: в докладната записка е 

споменато в мотивите, че общинските съвети приемат Програма за 

изпълнение на националната програма и план за действие на съответната 

община, които отговарят на изискванията на издадената наредба, става 

дума за наредбата на Министъра на земеделието и храните. Въпроса ми 

към вносителя е следният: има ли изготвена от общинска администрация 

такава Програма за изпълнение на Националната програма и план за 

действие на общината?  
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Отговорът е, че няма такава програма изготвена, тъй като няма 

изготвена наредба от страна на министерството.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други колеги желаят ли да участват в обсъждането? Госпожо 

Радославова, заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз имам още един въпрос, който е свързан с диспозитива на 

докладната записка, който съдържа една единствена точка, а именно: 

Приема Наредба за отмяна на Наредба № 9. Това, което не мога да разбера 

и се надявам да ми бъде обяснено, коя е наредбата, която приемаме? 

Техническа грешка ли е и ако не е – коя е наредбата и какво е нейното 

съдържание. Защото ако отменяме Наредба №9, би трябвало да отменим 

Наредба №9, а не да приемаме наредба, която няма заглавие, няма 

съдържание. Това е.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

В Закона за нормативните актове е записано, че един нормативен акт 

може да бъде отменен или изменен само с нормативен акт от същия ранг. 

Точно поради тази причина ние приемаме наредба за отмяната на Наредба 

№9 на Общински съвет-Разград за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета и котки, която нямаме правно основание 

съгласно Закона за животните да съществува в правния мир издадена от 

Община Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Други съветници желаещи да изразят становище 

има ли? Не виждам желаещи и за това обявявам, че дискусията приключва, 

и пристъпваме към произнасяне с гласуване.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 147 

 

С Решение № 338 по Протокол № 24 от 29.04.2013 година на 

Общински съвет - Разград е приета Наредба № 9 на Общински съвет 
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Разград за овладяване популацията на безстопанствените кучета и 

котки на територията на Община Разград. Посочената наредба е 

приета на основание чл. 40, ал. 5 във връзка с чл. 40, ал. 1 от Закона за 

защита на животните /ЗЗЖ/ - (Изм. и доп. - ДВ, бр. 92 от 2011 г.), 

съгласно който: „Общинските съвети приемат програми за 

овладяване популацията на безстопанствените кучета и предвиждат 

средства за изпълнението им, а съгласно ал. 5 за изпълнение на 

програмите по ал. 1 общинските съвети приемат наредби за 

овладяване популацията на безстопанствените кучета“. 

Със Закона за изменение и допълнение на Закона за защита на 

животните (Обн., ДВ, бр. 34 от 3.05.2016 г.) чл. 40 от ЗЗЖ е изменен. 

Съгласно новата редакция на чл. 40, ал. 1 от ЗЗЖ „Министерският 

съвет по предложение на министъра на земеделието и храните приема 

Национална програма за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета на територията на Република България.“ 

Съгласно ал. 2 министърът на земеделието и храните издава наредба 

за прилагане на националната програма и за процедурите по нейното 

изпълнение, механизма на финансиране и отчетност, като общинските 

съвети приемат програма за изпълнение на националната програма и 

план за действие на съответната община, които отговарят на 

изискванията на издадената наредба. 

Наредбата по същество представлява подзаконов нормативен 

акт, съдържащ правни норми, които създават общозадължителни 

правила за регулиране на обществени отношения на територията на 

съответната община, които засягат неограничен брой адресати. 

Такива актове общинските съвети са компетентни да издават, когато 

това е предвидено от Конституцията или закон, като уреждат 

съобразно нормативните актове от по-висока степен неуредени от тях 

обществени отношения с местно значение /чл. 8 от Закона за 

нормативните актове/. Следователно нормотворческите правомощия 

на общинския съвет произтичат от Конституцията или закона и се 

ограничават до обществени отношения с местно значение, които обаче 

не са регулирани от нормативни актове от по-висока степен. В случая, 

след промяната на разпоредбата на чл. 40 от ЗЗЖ, по отношение на 

общинските съвети липсва такава законова делегация, съответно 

Общински съвет Разград не притежава материална компетентност да 

урежда обществени отношения, които вече са регламентирани с 

нормативни актове от по - висока степен като Закона за 

ветеринарномедицинската дейност (ЗВД) и Закона за защита на 

животните. 

Предвид гореизложеното, Наредба № 9 на Общински съвет 

Разград за овладяване популацията на безстопанствените кучета и 

котки на територията на Община Разград макар и при наличие на 
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законова делегация на Общинския съвет към момента на нейното 

приемане,  след измененията на чл. 40 от ЗЗЖ за съществуването на 

същата в правния мир такава законова делегация вече липсва, поради 

което същата  се явява нищожна и в противоречие с нормите на чл. 2, 

ал.1 и чл. 8 от Закона за нормативните актове /ЗНА/ без съответна 

компетентност - без овластяване от Конституцията или от закон и за 

уреждане на обществени отношения, които са регламентирани от 

нормативни актове от по- висока степен. 

1. Основни цели, които се поставят: 

 С приемането на Наредба за отмяна на Наредба № 9 на 

Общински съвет Разград за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета и котки на територията на Община Разград 

се цели привеждане на местната нормативна уредба в съответствие с 

изискванията на Закона за защита на животните и Закона за 

ветеринарномедицинската дейност. 

С последните изменения в чл. 40 от Закона за защита на 

животните е отнета законовата делегация на Общинските съвети да 

приемат наредби за овладяване популацията на безстопанствените 

кучета поради което Наредба № 9 на Общински съвет Разград  се 

явява нищожна и се намира в противоречие с нормите на чл. 2, ал.1 и 

чл. 8 от Закона за нормативните актове /ЗНА/, съществуваща без 

съответната компетентност - без овластяване от Конституцията или от 

закон и за уреждане на обществени отношения, които са 

регламентирани от нормативни актове от по- висока степен. 

2.Финансови и други средства, необходими за прилагане на 

наредбата – Не са необходими такива. 

3. Очаквани резултати: 

Съобразяване и синхронизиране на местната правна уредба с 

изискванията на Закона за защита на животните и Закона за 

ветеринарномедицинската дейност. 

4. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Предлаганият проект на Наредба за отмяна на Наредба № 9 на 

Общински съвет Разград за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета и котки на територията на Община Разград 

е разработен в съответствие с разпоредбите на Европейското 

законодателство – Европейската харта за местно самоуправление, 

както и с директиви на Европейската общност, свързани с тази 

материя, предвид съответствието на основни нормативни актове 

/Административнопроцесуалния кодекс, Закона за защита на 

животните и Закона за ветеринарномедицинската дейност и др. 

свързани/ с тях. 

В съответствие с изискванията на разпоредбите на чл. 26, ал. 3 и 

ал. 4 от Закона за нормативните актове изготвеният проект на 
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Наредба за отмяна на Наредба № 9 на Общински съвет Разград за 

овладяване популацията на безстопанствените кучета и котки на 

територията на Община Разград е публикуван на интернет страницата 

на Община Разград на 19.08.2020 година.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 77 и чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 11, ал. 3 и чл. 28 от Закона 

за нормативните актове, чл. 21, ал. 2, във връзка с ал. 1, т. 23 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                       Р Е Ш И: 
 

1. Приема Наредба за отмяна на Наредба № 9 на Общински 

съвет Разград за овладяване популацията на безстопанствените кучета 

и котки на територията на Община Разград, приета с Решение № 338 

по Протокол № 24 от 29.04.2013 година на Общински съвет – Разград. 

Параграф единствен: Настоящата Наредба отменя Наредба № 9 на 

Общински съвет Разград за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета и котки на територията на Община Разград, 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7 - дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№388. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

ОТНОСНО: Приемане на актуализирано разпределение на 

променения бюджет към 31.12.2019  г. и отчета за изпълнението на 

бюджета на Община Разград и сметките за средства от Европейския 

съюз към 31.12.2019 г. 

Господин Бояджиев, като вносител имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател, това са заключителните на практика 

актове, с които би следвало след приемането им да приключим с 

реализацията на бюджет 2019 г. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана във всички 

постоянни комисии, с изключение на една комисия, която не е могла да 

проведе свое заседание. Чухме становището на две от комисиите по ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, и сега ще следва да 

чуем становищата и на другите комисии. Моля господин Минчев – 

председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика, да ни 

информира или заместник председателя – господин Цанев, за становището 

на бюджетната комисия. Заповядайте.  

 

Г-н Мирослав Цанев – Зам.-председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. На проведеното заседание на 

постоянната комисия, присъстваха 6 от членовете и 5 отсъстваха по 

уважителни причини. Докладна записка с вх.№388, както и 393 и докладна 

записка №416, бяха подкрепени с мнозинство в комисията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля господин Джипо Джипов – председател на ПК 

по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината, да 

информира за становището на комисията.  

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, докладна записка с вх.№388, 394 бяха разгледани 

на постоянната комисия по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината и двете докладни записки бяха подкрепени.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожа Румяна Балтова, даде ли информация и по 

тази докладна? Да, както и другите колеги. Каня доктор Левент Апти, да 

ни информира за становището на ръководената от него ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. Тъй като при гласуването на 

докладната записка с вх.№388 са участвали 3-ма членове, то мнението на 

комисията по социална политика, трудова заетост и здравеопазване са със 

съвещателен характер, а именно с: 3 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“ са участвали колегите.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на госпожа Елка Неделчева, да ни 

информира за становището на ПК по образование и наука. 

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми колеги, на заседанието на нашата комисия, която се 

проведе на 18.09.2020 г. липсваше кворум, тъй като от общо 9 от общия 

брой членове на комисията, 5 отсъстваха по уважителни причини. Така че 

постоянната комисия не взе решение нито по тази докладна, нито по 

следващата докладна, която е с вх.№391, но изрази становище и по двете 

докладни: 3 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на господин Ремзи Осман – председател 

на ПК за младежта, спорта и туризма. Заповядайте, господин Осман. 

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. Докладна записка с вх.№388 

поради липса на кворум, постоянната комисия не взе решение по 

докладната записка, а изрази само становище: гласували „ЗА“ – 3, 

„против“ – 1, „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Моля председателя на ПК по международно 

сътрудничество – госпожа Таня Тодорова, да информира за становището 

на комисията.  

 

Г-жа Таня Тодорова – Председател на ПК 

Постоянната комисия разгледа докладна записка с вх.№388 и 

подкрепи докладната записка и проекта за решение с: 3 гласа „ЗА“, 

„против“ и „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Давам думата на госпожа Надежда Радославова, да ни 

информира за становището на ПК по общинско сътрудничество и 

взаимодействие с НСОРБ. Господин Георгиев, като заместник председател 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Зам.-председател на ПК 

Да, имам разрешението на госпожа Радославова. Нашата комисия 

няма решение по докладна записка с вх.№388, тъй като в заседанието 

участвахме само аз и господин Хасанов, така че ние изразихме становище, 

аз подкрепих докладната записка, господин Хасанов се въздържа.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Съветниците ще го имат предвид при оформянето на 

тяхното становище за приемането.  

Уважаеми колеги, пристъпваме към разисквания по докладната 

записка. Има ли желаещи да участват в разискванията? Не виждам 

желаещи. Да, давам думата на общинския съветник Свилена Дечева.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря Ви. Аз няма да задавам въпроси и да изказвам становище, 

просто предполагам случайно изтървахте да чуете становището на 

комисията по култура. Така че аз ще кажа, че поради липса на кворум – 

решение не беше взето, беше изказано становище с: 2 гласа „ЗА“, без 

„въздържали се“ и „против“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, че коригирахте моя пропуск да изслушаме 

становището и на вашата комисия.  

Да пристъпим най-напред към въпросите за да улесним 

разискванията. Заповядайте, господин Василев.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

Имам само един въпрос и желая разбира се и писмен отговор. На 

страница 3 – изречението: Преходен остатък реализиран от местните 

дейности в края на периода е в размер на 4 млн. 880 х.лв. Желая да получа 

писмен отговор по пера, какво включва преходния остатък? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега или? 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Валентин Василев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Понеже нашият правилник предвижда следният порядък – устни 

отговори на вносителя или на общинската администрация. Достатъчен ли е 

устният отговор, който ще бъде даден? Искате ли го в писмен вид.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Валентин Василев не говори на микрофон.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Ако може да улесните администрацията как – справка, доклад, 

разшифровка?  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Валентин Василев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Справка по пера.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Какво означава по пера, господин Василев? Когато разглеждахме 

бюджет 2020 г. ние подробно разяснихме какъв е преходния остатък. И 

към момента, и тогава той не се е променил. Четирите милиона са си 

четири милиона. Какво значи по пера да уточним – по пера, общи по пера. 

Ето в писмен вид преходния остатък. Това устройва ли Ви в момента.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, продължаваме работа. Господин Василев, ще има 

възможност да се запознае с тази справка, която му е дадена. Има ли други 

желаещи съветници? Още веднъж питам – има ли желаещи съветници да 

изразят становище? Ако няма, обявявам за приключена дискусията. 

Заповядайте, господин Василев.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Имам един последващ въпрос. Моля да ми бъде разяснено – на 

срещи на кметовете на малките населени места от представителите на 

ръководството на общината е коментирано, цитирам „Липсват 5 млн.лв.“. 

Сега мисля, че тук е момента да кажем къде липсват тези 5 млн.лв. – някой 

ги е изнесъл с куфарче, чанта, прибрал ги е в каса, откраднал ги е или 5 

млн.лв. са налични и са тук в справката, но просто много удобно тогава за 

чисто политически цели е било използвано това твърдение. И разбира се 

този, който го е коментирал има доблестта да си признае и да каже къде са 

тези 5 млн.лв., които са изчезнали, защото така под сурдинка нали се 

прехвърля едва ли не някаква вина към предишното ръководство. Нека 

тези неща да бъдат коментирани и изяснени, защото нали гражданите имат 

право да знаят. И няма 5 млн.лв., изведнъж се оказва, че 5 млн.лв. са тука, 

че даже са преходен остатък във 2020 г. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли други желаещи, като приканвам общинските 

съветници да се концентрират върху същината на разглеждания материал и 

проекта за решение. Заповядайте, господин Бояджиев.  
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Понеже Вие сте били също икономически ръководител в предходния 

период, припомнете на господин Василев, защото явно нещо го хвана 

липса на памет – колко пари са платени от общинските средства, от 

общинския бюджет, това което е събрано от данъкоплатците в Разград, за 

да бъдат платени имуществените санкции, които са наложени на Община 

Разград.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

550 000 лв. по Проект „Паркоустрояване“ и в ж.к. „Орел“ в края на 

2019 г., след приключване на окончателното искане. Предполагам, че 5 

млн.лв., за които говори господин Василев, които коментирахме отново по 

време на приемането на бюджет през 2020 г., става дума за недостига на 

средства в дейност чистота, за неразплатени отчисления към РИОСВ, 

които бяха натрупани във времето. В момента точни числа не мога да 

кажа, но близо 5, може би да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли други желаещи?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Бояджиев.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Понеже стана дума за морал от господин Василев, преди няколко 

месеца тук на сесия аз изнесох данни за двама общински съветници, които 

не са си платили данъците за 2019 г., на която предстои да затворим 

страниците евентуално при положително гласуване. На единия съветник 

му благодаря за това, че своевременно реагира и си ги ликвидира. Другия 

съветник, на който не са му ясни къде са отишли общинските пари към 

днескашна дата, когато е заседанието на общинския съвет на 29.09.2020 г., 

продължава да стои с отворена сметка от 145,92 лв. Господин Василев, не 

се сетихте какъв е номера на колата, която не сте и платили данъка, след 

това разбрахте за какво става реч и до този момент 145,92 лв. Вие сте 

задължен на тази същата община, която Ви плаща заплата всеки месец без 

остатък за това, че Вие сте тук в тази зала и работите на полза роду в 

кавички, както беше казал един изявен лека му пръст бивш политически 

ръководител в България.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Василев, реплика ли искате да направите? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Пейчо Георгиев не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Не, господин Георгиев, оказа се, че не съм ги платил, но нямам и 

намерение да ги платя и ще ви кажа защо. Ще ви кажа защо. Защото 

смятам, че в момента ръководството на Община Разград не харчи правилно 

и целесъобразно средствата, които плащат нашите данъкоплатци. За моите 

145 лв. неплатени…Може ли да довърша само? После ще видим кой се 

излага. За моите 145 лв., сега аз искам да питам нещо – има ли съпруга на 

действащ заместник кмет, която не си е плащала данъците, за която вече 

имаме изтекъл 5-годишния срок? Мисля, че първата сума беше 700 лв. 

Могат в момента заместник кметовете да станат и да кажат, да, моята 

съпруга примерно си е платила всичко, нали защото всичко може да се 

провери, знаете че…   

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Разбира се, разбира се. Така, сега 550 000 лв. – много удобно 

госпожо Иванова. Забравихте обаче 450 000 лв., които платихме 2016 г. 

пак от финансова корекция от предния мандат. Нали така? Сега дайте да не 

се замерваме с тези неща. Факт е, че тези 5 млн.лв., които толкова 

усложливо коментирахте за налице. Нали така? Благодаря, това ми е 

достатъчно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Колеги, има ли други желаещи да изразят 

становище?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само една реплика ако позволите,  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, Вие може по всяко време да изразявате становище.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин Василев, плащането е задължение към общинския бюджет 

и държавния бюджет е задължение на всеки един данъкоплатец в 

България. Когато те не се плащат доброволно се търсят по друг начин. 
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Благодаря за лихвите, мен ми трябва главницата в момента. Обещавам ти, 

че още утре ще ти заведа делото и пак ще го съберем. Лихвите ти ги 

опрощавам.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин кмете, не може да опрощавате лихви, всичко трябва да 

бъде събрано до стотинка.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Защо един хуманен акт. Има притеснения господин Василев, не 

може да си плати данъците.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли други желаещи?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

И това е идея. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега да се върнем по същината на проблема. Въпроса с лихвите го 

изчистихме, дайте сега да видим приемаме ли актуализираното 

разпределение на разпределение на бюджета към 31 декември или не. Ако 

няма други желаещи да пристъпим към процедура на гласуване.  

Уважаеми колеги, по тази докладна записка ще проведем съгласно 

изискванията на закона поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства   

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 148 

 
Съгласно разпоредбите на чл.140, ал.1 от Закона за публичните финанси, Кметът 

на общината изготвя годишния отчет за изпълнението на бюджета по показателите, по 

които е приет, придружен с доклад и го внася за приемане от Общинския съвет. 

Годишният отчет на Община Разград към 31.12.2019 г., приложен към настоящото 

решение, е изготвен съобразно изискванията на чл.45, ал.1 и чл.140, ал.1 и ал.2 от ЗПФ и 

чл.43 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза и за съставяне, приемане, изпълнение  и отчитане на 

общинския бюджет. 

Съобразно изискванията на чл.140, ал.4 от ЗПФ и раздел II от Наредба № 23 на 

Общински съвет Разград за реда и начина за провеждане на публични обсъждания е 

проведено обществено обсъждане на отчета за изпълнение на бюджета. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.140, ал.5 и ал.6 от Закона за публичните 

финанси, чл.44, ал.2 и ал.3 от Наредба № 15 на Общински съвет Разград за условията и 

реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, 

приемане, изпълнение  и отчитане на общинския бюджет, Общински съвет  Разград, след 

поименно гласуване, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 
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       Р Е Ш И : 
 

1. Приема отчета за изпълнение на бюджета на Община Разград за 2019 г., както следва: 

   1.1. Планови показатели: 

                   1.1.1. По прихода                                                                  51 456 010 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 1/ 

                   1.1.2. По разхода                                                                  51 456 010 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи съгласно 

Приложение № 2, вкл. от №2.1 до № 2.9/ 

    1.2. Отчетни показатели:    

      1.2.1. По прихода                                                                53 852 433 лв. 

/разпределени по параграфи съгласно Приложение № 1/ 

                   1.2.2. По разхода                                                      47 253 800 лв. 

/разпределени по функции, дейности и видове разходи в  

Приложение № 2, вкл. от №2.1 до № 2.9/ 

                   1.2.3. Остатък в края на периода     6 598 633 лв. 

2. Приема разчета за финансиране на капиталовите разходи на Община Разград – 

план/отчет от 01.01.2019 г. до 31.12.2019 г. /Приложение № 3/. 

3. Приема финансовите сметки на общинските предприятия към 31.12.2019 г. 

/Приложения № № 4.1-4.7/. 

4. Приема годишен отчет за състоянието на общинския дълг към 31.12.2019 г. 

/Приложение № 5/. 

5. Приема отчета за изпълнение на сметките за средствата от Европейския съюз за 2019 г. 

/Приложение № 6/. 

             6. Приема отчета за изпълнение на бюджета по кметства към 31.12.2019 г. 

/Приложение № 7/. 

7. Приема отчета за лимитирани разходи: 

    7.1. Представителни разходи       12 700 лв. 

7.1.1. На Кмета на Община Разград                  10 200 лв. 

7.1.2. На Председателя на Общински съвет Разград                      2 500 лв. 

    7.2. За отпускане на помощи за лечение      41 329 лв. 

 7.2.1. За еднократна помощ за лечение       8 865 лв.  

 7.2.2. За подпомагане на двойки, семейства и  

лица с репродуктивни проблеми                  32 464 лв. 

    7.3. За помощи за погребение на починали граждани      9 265 лв.   
 

 Настоящото решение да се публикува на интернет страницата на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград  в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

 

 

/Приложения от №1 до №9 са неразделна част от Решение №148 

и са приложени към отделен файл към протокола. / 

 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№389. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 
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ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Програмата за 

управление и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 

година, приета с Решение № 30 по Протокол № 5 от 11.02. 2020г. на 

Общински съвет Разград. 

Господин Бояджиев, имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство и господин Иво Димитров вече ни 

информира, че комисията подкрепя проекта за решение, за това 

пристъпваме към обсъждане. Има ли желаещи да участват, като моля най-

напред ако има въпроси да ги поставят и след това мнения и съображения. 

Госпожо Радославова, заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Извинявам се аз малко се разсеях. Нали разглеждаме 389? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Точно. Не сте се разсеяла, точно тази докладна разглеждаме.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Дори и когато съм разсеяна пак съм в час. Моето питане е, сега става 

ясно от докладната записка и мотивната й част, че за поредна сесия ще 

продаваме 26 имота, които не са включени в Програмата за разпореждане 

на общинска собственост, добре, това нещо рано или късно ще си излезе 

наяве, това което обаче мене ме вълнува и бих искала да получа отговор, 

става дума за част от обекта, който се намира на бул. „България“ №5. 

Искам да кажа на колегите общински съветници, че това е изложбена зала, 

която много дълго време вече стои без да изпълнява основното си 

предназначение. Между другото Съюза на българските художници има 

много личен принос за съществуването й, и аз смятам, че като общински 

съветници наистина имаме ангажимент за това какво точно ще се случва в 

този общински имот. И тъй като явно има проявен интерес за отдаването 

му под наем, бих искала да разбера дали е ясно какво точно ще се случва в 

имота на бул. „България“ №5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иван Ненов, заповядайте.  

Г-н Иван Ненов – Началник на Отдел „Общинска собственост“  
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Въпросната част от имот сега, за която става дума в докладната 

записка не е изложбения салон, а едно помещение, което е в 

непосредствена близост. И да има топла връзка между изложбения салон и 

по-точно между партерния етаж на изложбения салон и това помещение. 

Искам да припомня, че в продължение на близо две години, повечето 

общински съветници знаят, ние търсехме наемател на този партерен етаж. 

Така или иначе такъв не се намери до преди няколко месеца, има сключен 

договор за наем с определени условия, може би и това си спомняте – 

свързани с определен ремонт, за който наемателя нямаше да плаща да 

извърши тези ремонтни дейности. Същия този наемател, за който има 

сключен договор с общината прояви интерес към това съседно помещение, 

което последно е било офис. Последно, имам предвид може би повече от 

15 години. Този същия наемател прояви интерес и това наложи да бъде 

включена тази част от имота в програмата. Това е историята на интереса. 

Между другото, тъй като се правят за втори път внушения, че видите ли се 

включват имоти постоянно през годината, съм длъжен да кажа, че тези 

имоти всичките, които са включени са били предмет на интерес през 

настоящата година. И ако обърнете внимание в следващите докладни 

записки ще видите, че има два имота, които са предвидени за продажба, 

т.е. да се организира тръжна процедура, те не са включени сега в 

програмата, защото са включени от самото начало когато е била приета. 

Това са двата имота в Дряновец – фурната и старото кметство. Та в 

заключение по отношение тази част от имота, да, ще бъде организиран 

търг, хубаво е, че все пак има проявен интерес. Хубавото е, че този, който е 

проявил интерес е наемател и на партерния етаж на изложбения салон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Ненов. Заповядайте, госпожо Радославова. 

Ако имате и други въпроси Ви моля да ги поставите наведнъж за да 

ускорим обсъждането.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председател, въпросът ми е доуточняващ и той е във 

връзка с въпроса, който зададох първоначално. Много благодаря на 

господин Ненов за подробното изложение, което направи. Но в крайна 

сметка въпреки него аз не получих отговор – за какво ще бъде ползвано 

това помещение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ненов, дайте яснота за какво ще бъде ползвано това 

помещение, ако можете.  
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Г-н Иван Ненов – Началник на Отдел „Общинска собственост“  

Това помещение, както и основното помещение, пак се връщам на 

партерния етаж, ще бъде използвано вече като търговски обект. След като 

вече няколко пъти през годината се проведоха търгове с предназначение 

близко до това, което дружеството на художниците искаше, в крайна 

сметка не се яви никой на тези търгове и ако си спомняте, пак ще ви 

припомня, се прие решение да се използва с едно по-широко 

предназначение, а именно търговски обект. Беше за книжарница, беше за 

промишлени стоки, даде се възможност да се разшири ножицата на 

евентуалните кандидати, което реално и се получи.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте госпожо Радославова, да се надяваме, че 

вече за изказване ще бъде.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Не се надявайте. Тоест да разбирам, че ние в момента – на партерния 

етаж на бул.“България“ №5 над, който се намира една изложбена зала, не 

знаем дали ще се продават гащи, сутиени или понички. Това ли да 

разбирам от това шикалкавене, което получавам като отговори?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Към кого Ви е въпроса? 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Към, който може да ми отговори.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Има ли някой от общинска администрация за да уточни ще се 

продават ли такива вещи, които изброи госпожа Радославова или нещо 

друго? Господин Грънчаров, внесете яснота и Вие.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

По отношение на наемателя, той гащи не продава със сигурност. 

Това е едно сдружение, което се занимава с "York Shop", детски "York 

Shop". Идеята там е да бъдат продавани материали, с които децата да 

строят – пастерини, да шият, подобни неща. Наемателя е такъв и се 

занимава само с това.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Радославова, сега Ви моля още веднъж 

настойчиво, ако имате и други въпроси поставете ги, иначе цялата сесия 

https://yorkshop.com.ua/
https://yorkshop.com.ua/
https://yorkshop.com.ua/
https://yorkshop.com.ua/
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ще отиде Вие да си поставяте въпрос и след това отново пак. Заповядайте. 

Господин Грънчаров, стойте на микрофон моля Ви, да ускорим нещата.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Грънчаров, много се радвам, че с Вас говорим на един и 

същи език. Много лесно беше да ми се отговори на въпроса. Изключително 

съм удовлетворена, че точно това ще се прави на това място. Благодаря Ви 

за компетентността.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Малко ме плаши това, че ме харесвате.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така да продължим, но по-сериозно уважаеми колеги. Питам още 

веднъж има ли някой желаещ?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само една реплика, господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Бояджиев.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Стана традиция настоящия съветник, който постави този въпрос 

постоянно да се интересува кой какво ще продава – гащи ли и какво ли не, 

и какво ли не.  

Уважаема госпожо Радославова, нашата наредба, която решава тази 

проблематика никъде не е записано, че общината, в смисъл общинския 

съвет предварително трябва да има информация дали ще се продават гащи 

или други работи. Какво ще се продава и как ще се използва, това е 

приоритет на купувача и никой предварително не може да наложи такива 

условия. Ако ще налагаме такива условия, променете наредбата. Запишете, 

че там не могат да се продават общински имоти, в които ще има гащи, 

сутиени и някои други работи. Запишете го, но по този начин да поставите 

въпроса първо, няма никаква логика и от правна гледна точка е 

неиздържано.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте за реплика, но съветниците са вече на границата на 

търпението си.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Бояджиев, общинския съвет има правото да взима 

решения… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Никой не е казал обратното.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

…и в тези решения, които взема може да бъде уточнено. И не става 

въпрос по-принцип за общинските имоти, много добре знаете това. Става 

въпрос точно, конкретно за този имот и аз се обосновах задавайки въпроса, 

защо се интересувам какво точно ще се случва там. Така че, хубаво е да 

бъдем коректни в изказванията и в становищата си.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нищо некоректно няма, аз Ви говоря по принцип. Вие може да си ги 

задавате и най-вероятно до края на мандата по този начин ще си ги 

задавате въпросите. Но това не решава проблема и не можеш да 

ограничаваш потенциален купувач, който в момента слуша – дали ще се 

купи, дали няма да се купи и е потенциален купувач, да го откажеш.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нищо не съм Ви казал за разбиране. Вие си го тълкувате.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

По принцип Ви говоря. Много добре слушайте какво Ви се говори. 

Нямате този навик. Аз Ви го казах, 20 пъти няма да го повтарям.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Не съм казал, говоря по принцип. Не може да се иска – ако са за 

продажба, ако са за наем, конкретно да се иска от съответните, 

потенциалните наематели или купувачи какво ще продават там. Това е 

недопустимо.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Надежда Радославова не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Достатъчно. Обявявам дискусията за приключване и пристъпваме 

към произнасяне. Гласуването по проекта за решение ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   
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33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 149 

 

С Решение № 30 по Протокол № 5 от 11.02.2020 година на 

Общински съвет Разград е приета Програмата за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 година. 

Съгласно т.1 от Раздел IV „Заключителни разпоредби“ от програмата, 

същата подлежи на актуализация при възникнала необходимост през 

годината. 

Община Разград е собственик на следните имоти: 

 сграда №61710.504.3189.4 на бул.“България“ №26, в 

гр.Разград,  

 сграда на   ул.“Вежен“№9,  в с.Ясеновец 

 обект в сграда №61710.504.3177.7 на бул.“България“ №5, в 

гр.Разград 

 имот № 61710.504.84  по кадастралната карта на гр.Разград, 

в ЖК “Орел“  

 имот 61710.612.289 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.606.4750 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.607.3927 по кадастралната карта на гр.Разград ;   

 имот 61710.607.3928 по кадастралната карта на гр.Разград ;   

 имот 61710.609.2639 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.609.2640 по кадастралната карта на гр.Разград;  

 имот 61710.609.6049 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот  61710.612.373 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.612.4318 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.613.4074 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.614.2134 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.614.2932 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.616.1304 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.616.1305 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.616.1316 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.616.1317 по кадастралната карта на гр.Разград;  

 имот 61710.616.1318 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.616.1340 по кадастралната карта на гр.Разград;   

 имот 61710.616.1648 по кадастралната карта на гр.Разград;  

 имот 61710.616.2008 по кадастралната карта на гр.Разград;  
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 имот 61710.616.2010 по кадастралната карта на гр.Разград;  

 имот 61710.800.2099 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.800.2111 по кадастралната карта на гр.Разград; 

 имот 61710.801.6036 по кадастралната карта на гр.Разград ; 

 имот 43760.100.113 по кадастралната карта на с. Липник; 

 имот 62089.36.99 по кадастаралната карта на с. Раковски; 

 

За реализиране на основната цел на програмата, възниква 

необходимостта от включване на посочените имоти в нея. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост 

и т.1 и т. 2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ от Програмата за 

управление и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 

година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа 

„ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

       Р Е Ш И: 
 

1. Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти - общинска собственост за 2020 година, приета с Решение № 30 

по Протокол №5 от 11.02.2020 година на Общински съвет Разград, 

както следва: 

§1. В т.2 „От застроени имоти“ от Раздел II „Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 

собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 2.2.1. се изменя така:  

„Наем:   151броя – 346 505 лв., в т.ч.  43 броя  на стойност    

150000 лв.  за Бизнес зона „Перистър”  

 

§2. В т.2 „От застроени имоти“ от Раздел II „Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 

собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 2.2.2. се изменя така:  

„Продажби:  13 броя имоти  - 110 771 лв.“                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

§3. В т.3 „От общински поземлен фонд“ от Раздел II „Прогноза за 

очакваните приходи и необходимите разходи, свързани с 

придобиването, управлението и разпореждането с имоти, общинска 

собственост“ се прави следното изменение: 

Подточка 3.2. се изменя така:  
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„Продажба : 56 броя имоти  –  65 770 лв. “ 

                                                                                                                                                                                                                                                             

§4. В т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III Описание на имотите, 

предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното изменение: 

Подточка 2.2.1. се изменя и допълва, както следва: 

„Наем 

Общо имоти, отдавани под наем  151  броя, с предстоящи 

процедури – 8броя,  както следва:“   и се създава нова точка 8 със 

следното съдържание: 

„8. Част от обект в сграда 61710.504.3177.7, на 

бул.“България“№5, гр.Разград“ 

 

§5. В т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III Описание на имотите, 

предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното изменение: 

Подточка 2.2.2. се изменя и допълва , както следва:  

„Продажби – 13 броя:“   

точка 4 се допълва с нови подточки 3 и 4 със следното 

съдържание: 

„ 3. имот №61710.504.84  по кадастралната карта на гр.Разград. 

   4. имот №61710.612.289 по кадстралната карта на гр.Разград“  

и се създават нови точки 6 и 7 със следното съдържание: 

„ 6. сграда №61710.504.3189.4,  бул.“България“ №26, гр.Разград; 

   7. сграда, в имот № 313, в кв. 78 , ул.“Вежен“ №9,  с.Ясеновец“ 

    

§6. В т.3. „Общински поземлен фонд“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 

изменение: 

Подточка 3.2. се изменя и допълва, както следва: 

„Продажба – 56 броя“  и се създават нови точки  с номера от 34 

до 56 със следното съдържание: 

34. имот 61710.606.4750 – лозе с площ 1288 м2 в местността  

„Стражецки лозя”; 

35. имот 61710.607.3927 – лозе с площ 1125 м2 в местността 

„Изгрев”;   

36. имот 61710.607.3928 - лозе с площ 1094 м2  в местността 

„Изгрев”;   

37. имот 61710.609.2639 – лозе с площ 626 м2  в местността 

„Арменски лозя”; 

38. имот 61710.609.2640 – овощна градина с площ 618 м2 в 

местността „Арменски лозя”;  

39.имот 61710.609.6049 – лозе с площ 694 м2 в местността 

„Арменски лозя; 
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40. имот  61710.612.373 – лозе с площ 852 м2 в местността 

„Обзор”; 

41. имот 61710.612.4318 – лозе  с площ 1920 м2, в местността 

„Обзор”; 

42. имот 61710.613.4074 – лозе с площ 917 м2, в местността 

„Малкия хълм; 

43. имот 61710.614.2134 – лозе с площ 710 м2, в местността 

„Исперихски път”; 

44. имот 61710.614.2932 – лозе с площ 669 м2, в местността 

„Исперихски път”; 

45. имот 61710.616.1304 – лозе с площ 556 м2, в местността 

„Дянковски път 2“; 

46. имот 61710.616.1305 – лозе с площ 552 м2, в местността 

„Дянковски път 2“; 

47. имот 61710.616.1316 – лозе с площ 1268 м2, в местността 

„Дянковски път 2“; 

48. имот 61710.616.1317 – лозе с площ 370 м2, в местността 

„Дянковски път 2“;  

49. имот 61710.616.1318 – лозе с площ 638 м2, в местността 

„Дянковски път 2“; 

50. имот 61710.616.1340 – лозе с площ 636 м2, в местността 

„Дянковски път 2“;   

51. имот 61710.616.1648 – лозе с площ 890 м2, в местността 

„Дянковски път 2“;  

52. имот 61710.616.2008 – лозе с площ 5148 м2, в местността 

„Дянковски път 2“;  

53. имот 61710.616.2010 – лозе с площ 1749 м2, в местността 

„Дянковски път 2“;  

54. имот 61710.800.2099 – друг вид нива с площ 601 м2, в 

местността „Дянковски път I”: 

55. имот 61710.800.2111 – друг вид нива с площ 644 м2, в 

местността „Дянковски път I”; 

56. имот 61710.801.6036 – лозе с площ 735 м2, в местността 

„Новите лозя”“ 

 

§7. В т.3. „Общински поземлен фонд“ от Раздел III „Описание на 

имотите, предмет на процедури през 2020 година“ се прави следното 

изменение: 

  Подточка 3.3. се допълва , както следва:  

Землище Липник: имот 43760.100.113, местност „МЕРАТА“,  

право на ползване за част от имота в размер на 1 502 кв.м., за 

настаняване на пчелни семейства 
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 Землище  Раковски: имот 62089.36.99, местност 

„МЕРАТА“, право на ползване за част от имота в размер на 1 032 

кв.м., за настаняване на пчелни семейства 

2. Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост за 2020 година, да се 

отрази на интернет страницата на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№390. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

ОТНОСНО: Изменение на Решение № 11 по Протокол 

№3/18.12.2019 год. на Общински съвет Разград. 

Господин Бояджиев, нещо допълнително имате ли да добавите? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Само няколко изречения, господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

За по точна яснота. Това решение, което изменяме беше гласувано от 

общинския съвет, знаете, че периодично, на година в последно време се 

гласуват такива решения, специално за обектите, които са в съдебната 

инфраструктура. Преди 3 месеца имах разговор във Висшия съдебен съвет 

по повод статута на сградата на Окръжния съд и нашата претенция 

евентуално от гледна точка на решаване на  задължения от страна на 

Висшия съдебен съвет относно установяване статута на тази сграда, 

защото тя продължава да бъде безвъзмездно предоставена за ползване и 

беше изпратено и становище от Министерството на правосъдието в 

добавка на това становище, което беше изразена на тази среща от Висшия 

съдебен съвет, тъй като сградите са с различен статут. Едните са към 

Министерството на правосъдието, а други са към Висшия съдебен съвет, 

беше изявено желание от тяхна страна този недостиг да бъде изчистен и 

всяка една правна институция, която се намира в една от двете сгради да 

има на практика уредени отношения с Община Разград. По този повод 



34 
 

всъщност се прави тази промяна и уточнение, и изменение на Решение 

№11 по Протокол №3/18.12.2019 г., за да се уточни коя от двете 

управляващи институции, съответно регламентирано упражнява права 

върху тези сгради. По този повод господин председател, се внася тази 

докладна записка. Аз трябва да ви уверя, че разговорите ще продължат още 

този, предстоящия месец,  защото има възможност и вероятност до края на 

годината да стигнем до някакво споразумение с шапките и то основно с 

Висшия съдебен съвет. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Докладната записка е разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост и стопанство и в ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Съветниците вече 

бяха информирани за тяхното становище, а то е за подкрепа на проекта за 

решение, за това пристъпваме към обсъждане. Има ли желаещи да изразят 

становище по въпроса?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин председател, извинявам се.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Една техническа грешка просто. Ще помоля дамите и господата 

общински съветници – на страница трета, в средата на страница трета, след 

точка 5, където е изречението: Предоставеният сграден фонд е с обща 

застроена площ 891 кв.м., техническа е грешката, това е площта на другата 

сграда, която е преди римско три – 1752 кв.м. Значи 1752 кв.м. на мястото 

на 891, а 891 е долу на мястото на 1752. Пак казвам трябва просто да ги 

размените, просто техническа грешка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Предполагам, че сте си отбелязали този технически пропуск. Има 

ли желаещи колеги? Не виждам. Обявявам дискусията за приключена и ще 

пристъпим към гласуване. Гласуването ще бъде поименно.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 150 

 

Община Разград е собственик на имот-публична общинска 

собственост, актуван с  Акт за публична общинска 

№369/22.11.2019год., представляващ поземлен имот с идентификатор 

61710.504.3188 по кадастралната карта на гр.Разград с площ 1424 кв.м, 

с трайно предназначение на територията-„урбанизирана“ и начин на 
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трайно ползване-„за друг обществен обект, комплекс“, ведно с 

построените в него 5 броя сгради, както следва: 1.Сграда с 

идентификатор 61710.504.3188.1, със застроена площ 474,00 кв.м, брой 

надземни етажи 4, предназначение-             „административна, делова 

сграда“; 2. Сграда с идентификатор 61710.504.3188.2, със застроена 

площ 135,00 кв.м, брой надземни етажи 5, предназначение-

„административна, делова сграда“; 3.Сграда с идентификатор 

61710.504.3188.3, със застроена площ 14,00 кв.м, брой надземни етажи 

1, предназначение-„ административна, делова сграда“; 4.Сграда с 

идентификатор 61710.504.3188.4, със застроена площ-22,00 кв.м, брой 

надземни етажи 1, предназначение-„административна, делова сграда“; 

5.Сграда с идентификатор 61710.504.3188.5, със застроена площ -36,00 

кв.м, брой надземни етажи 1, предназначение-„ административна, 

делова сграда“, с адрес: гр.Разград, бул.“Бели Лом“ №33, при граници 

на имота: имоти 61710.505.7039, 61710.504.236, 61710.504.242 и 

61710.504.3187.  

 Със свое решение Общински съвет Разград, след отправено 

писмено искане от Висшия съдебен съвет, му предостави безвъзмездно 

за управление имота. В изпълнение на Решението Кметът на Община 

Разград е изготвил и предоставил във ВСС договор за управление на 

имота. Междувременно от Министерство на правосъдието е изразено 

становище да бъде сключен отделен договор с министерството за 

помещенията, ползвани от ГД“Изпълнение на наказанията“ и 

ГД“Охрана“. ВСС не възразява на направеното искане. В Община 

Разград е депозиран споразумителен протокол за разпределение на 

ползваните помещения от двете ведомства. 

Предвид  гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.12, ал.3 и ал.4 от Закона за общинската 

собственост,  чл.14, ал.3  от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, писмо с  вх.№ 65-00-63/23.06.2020 год. год. от 

Висшия съдебен съвет и споразумителен протокол  на институциите, 

ползващи помещенията в сградата, Общински съвет-Разград, след 

поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

 

       Р Е Ш И: 

 

I. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 1/една/ 

година на Висшия съдебен съвет за нуждите на Административен съд 

Разград, Окръжна прокуратура Разград и Районна прокуратура  

Разград, част от имот-публична общинска собственост, актуван с  Акт 
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за публична общинска №369/22.11.2019 год., представляващ ½ ид.ч. от 

поземлен имот с идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната 

карта на гр.Разград, с площ 1424,00 кв.м, с трайно предназначение на 

територията- „урбанизирана“ и начин на трайно ползване-„ за друг 

обществен обект, комплекс“, ведно с:  

1.В сграда с идентификатор 61710.504.3188.1-на първи етаж стаи 

№№7, 111, 112, 112а, 113, 114, сервизно помещение/дамска тоалетна/, 

втори и трети етаж. 

2. В сграда с идентификатор 61710.504.3188.2 –първи, втори и 

трети етаж. 

3.Сграда с идентификатор 61710.504.3188.3. 

4.Сграда с идентификатор 61710.504.3188.4,  

5.1/2 от сграда с идентификатор 61710.504.3188.5.  

Предоставеният сграден фонд е с обща застроена площ 1752 кв.м.  

II. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 

1/една/ година на Министерство на правосъдието за нуждите на РС 

“Изпълнение на наказанията“ Разград и ОЗ “Охрана“Разград, част от 

имот-публична общинска собственост, актуван с  Акт за публична 

общинска №369/22.11.2019год., представляващ ½ ид.ч. от поземлен 

имот с идентификатор 61710.504.3188 по кадастралната карта на 

гр.Разград, с площ 1424 кв.м, с трайно предназначение на 

територията- „урбанизирана“ и начин на трайно ползване-„ за друг 

обществен обект, комплекс“, ведно с:  

1.В сграда с идентификатор 61710.504.3188.1- на първи етаж стаи 

№№ 1, 2, 3, 4, 4А, 4Б, 4В, 5, 6, 8, 8А, 9, 10, сервизно помещение/мъжка 

тоалетна/ и целия четвърти етаж. 

2. В сграда с идентификатор 61710.504.3188.2 –четвърти и пети 

етаж. 

3.1/2 от сграда с идентификатор 61710.504.3188.5.  

Предоставеният сграден фонд е с обща застроена площ 891 кв.м. 

III.Възлага  на кмета на Община Разград да сключи  договори с 

Висшия съдебен съвет за предоставяне безвъзмездно за управление  на 

частта от  имота, описана в т. I и с Министерство на правосъдието за 

предоставяне безвъзмездно за управление  на частта от  имота, 

описана в т. II.  

Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград  

и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по 

АПК пред Административен съд Разград. 
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С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№391. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – кмет на Община 

Разград 

ОТНОСНО: Завишаване на броя на децата в групи над 

нормативно определения максимум в детските градини в община 

Разград за учебната 2020/2021 г. и допускане на изключения от 

минималния брой на ученици в паралелките на училищата в община 

Разград за учебната 2020/2021 г.  

По тази докладна има една особеност. Докато ние започнахме да 

заседаваме звеното раздаде на всички съветници един актуализиран 

вариант на докладната записка и моля двете докладни записки, едната 

която има вх.№391 и другата, която сега ви е раздадена да ги имате в 

предвид заедно при обсъждането.  

Господин Бояджиев, имате думата като вносител. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми господин председател,  

Уважаеми общински съветници,  

Кое наложи да бъде раздадена тази допълнителна подложка. 

Докладната записка е внесена в общината на 14 септември. Тези корекции 

продължиха и до по-късен период на практика просто до този момент, до 

заседанието на общинския съвет има съществени изменения, които са 

дошли от училищата. Това, което ви го раздадохме на практика 

актуализира стария текст, който вие го имате в своята основна докладна 

записка. Новият текст с новите изменения е в червена окраска. Така че, 

когато четете текстовете за основните училища, за всяко едно от основните 

училища имайте в предвид като крайна цифра за бройката на учениците 

това, което е с червен коректив. Иначе докладната записка си е цяла с 

всички постулати, както се е гледала в комисиите на общинския съвет. 

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Уважаеми колеги, стана ясно, че уточненията, които прави вносителя 

по докладната записка касаят конкретните параметри и конкретните 

бройки. И сега ние ще трябва да се произнесем по въпроса за завишаване 

на броя на децата и групи над нормативно определения максимум в 

детските градини в община Разград за учебната 2020/2021 г. и допускане 

на изключения от минималния брой на ученици в паралелките на 
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училищата в община Разград за учебната 2020/2021 г. Това е въпроса, 

който сега ще решим с произнасяне по тази докладна записка.  

Докладната записка беше разгледана в ПК по образование и наука. 

Госпожа Елка Неделчева ни информира, че комисията подкрепя проекта за 

решение, за това пристъпваме към обсъждане. Заповядайте, госпожо 

Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Аз само едно уточнение искам да направя в т.8, касаещо училището в 

Раковски. Учениците в 7 клас са 18, не са 17 и общия брой си остава 109, 

т.е. отпада от докладната искане за маломерна паралелка в 7 клас.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Нямам възражение, по-добро уточнение може да бъде направено от 

директора на училището, така че мисля, че ще бъде възприето от всички 

съветници. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Бояджиев, понеже сега се направи това уточнение, но 

колегата Монев тука ли е и другите юристи, няма нищо фатално в правен 

аспект ако ние дадем разрешения да бъде под установения минимум пък те 

са си над установения. Освен ако това не води до техни бюрократични 

особености свързани с финансиране, пари или някакви други Бог знае 

какви работи. Но след като ви е разрешено по-голямото, може и по-

малкото.  

Госпожо Неделчева, държите ли да изчезне 7 клас от решението? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Да, и ще Ви кажа защо. Не е свързано с финансови пречки, 

единствено следващия месец когато правим актуализация на системата 

„админ“, в която вкарваме образеца след дата 1 октомври, ще трябва да 

качим и решението на Общинския съвет, с което се разрешава, всяко едно 

училище това нещо ще го направи, с което се разрешават маломерни 

паралелки или в случая в детските градини – групи над завишени. И там 

ще се получи това разминаване, че по образец ще бъде нормална 

паралелка, а пък в решението ще бъде посочено, че е маломерна.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. Вижте каква строга е тази система – „админ“ и за 

това сега госпожа Неделчева, моля да си напише това искане за да го 

гласуваме. Напишете Вашето предложение и го представете.  

Други колеги има ли желаещи да изразят становище? Давам думата 

на колегата Галина Георгиева. Заповядайте, госпожо Георгиева.  
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Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Докато госпожа Неделчева си пише предложението да попитам, то 

касае т.5 например, но всъщност я има и в училището в с.Ясеновец. Значи 

това, което е в червено от 492 ученика, т.5 ОУ „Н. Й. Вапцаров“ става 490, 

а втори „Г“ става 14. Всъщност… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Само един.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Не мога да разбера нали логиката на това, което е написано. Същото 

го има и в Ясеновец. Благодаря.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Госпожа Виктория Георгиева.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте госпожо Георгиева, да поясните.  

 

Г-жа Виктория Георгиева – Главен експерт в Отдел „Образование и 

спорт“ 

Благодаря Ви. В образователната система непрекъснато има 

движение на ученици и в двата случая, за които Вие говорите учениците в 

ОУ „Н. Й. Вапцаров“ Разград – в първия вариант са били 15, след това 

напуска в периода 14 септември, 20 септември когато се качват образците 

в системата на министерството, един ученик е напуснал и паралелката 

става с 14 деца. За това сме отбелязали, че – била е 15, става 14. Същото 

нещо е и в Ясеновец.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

Г-жа Виктория Георгиева – Главен експерт в Отдел „Образование и 

спорт“ 

Ами вижте сега в някои от другите паралелки, които не са 

маломерни – също е имало движение на учениците. Но те не са обект на 

тази докладна записка. За това има разминаване в общия брой. Общия брой 

касае това, че по чл.69 от наредбата за финансиране има проценти, с които 

се дофинансират маломерните паралелки и този процент касае общ брой на 

учениците – 40, общ брой на учениците 80. В тази връзка сме посочили 

общия брой нали като цяло в училището.  

 



41 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли други желаещи? Няма.  

Уважаеми колеги, във връзка с направеното предложение от госпожа 

Елка Неделчева ви моля да вземете предвид нейното предложение. 

Отворете в обстоятелствената част на докладната записка – страница 1, 2, 

3, 4, т.8. където е ОУ „Г. С. Раковски“, с.Раковски. Тя предлага общия брой 

ученици където е записано „става на 108“, да бъде 109 и червения ред – 7 

клас, вместо 17, да бъдат 18 ученици. Същото нещо тя предлага да бъде 

направено и в диспозитива на решението вече, т.8 в диспозитива за 

с.Раковски пак общия брой 109 и червения ред 7 клас да бъде 18 ученици. 

Тъй като това предложение е направено от съветник, първо ще го 

гласуваме него и след това ако се приеме, и след като го гласуваме ще 

гласуваме цялостния проект по докладната записка. Гласуването по този 

вид решения е обикновено, тъй че ще гласуваме с вдигане на ръка.  

 

С 28 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението на госпожа Елка Неделчева се приема.  

 

И сега трябва да се произнесем чрез гласуване по цялостния проект 

за решение.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 151 

 

I. Съгласно чл. 60, ал. 1 от Закона за предучилищното и 

училищното образование и Глава осма „Условия и ред за определяне 

на броя на паралелките и групите и броя на учениците и на децата в 

тях“ от Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование, приета с Постановление 

№ 219 от 05.09.2017 г. на Министерски съвет броят на групите и броят 

на децата в група в общински детски градини се определят от 

директора на детската градина след съгласуване с педагогическия 

съвет в съответствие с държавния образователен стандарт (ДОС). 

В Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование изрично са определени 

минималният и максималният брой на децата в една целодневна или 

полудневна група. Минималният е 12 деца, а максималният – 23 деца. 

Съгласно разпоредбата на чл. 57 от Наредбата за финансирането 

на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, броят на децата в групите може да се завиши с до 2 деца 

над максималния, като в чл. 57а от Наредбата е регламентирана 
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правната възможност броят на децата в групите в детските градини да 

бъде завишен над определения съгласно чл. 57, с до 3 деца след 

решение на общински съвет за период от една учебна година. 

 

За учебната 2020/2021 година са постъпили докладни записки от 

директорите на: ДГ № 3 „Приказка”, гр. Разград, ДГ № 4 „Митко 

Палаузов”, гр. Разград, ДГ № 5 „Незабравка”, гр. Разград, ДГ № 7 

„Васил Левски”, гр. Разград, ДГ № 11 „Детелина”, гр. Разград, ДГ № 

12 „Зорница”, гр. Разград и ДГ № 14 „Славейче”, гр. Разград, за 

разрешаване на съществуването на група с брой деца над определения 

максимум, както следва: 

1. ДГ №3 „Приказка”, гр. Разград – 3 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 119 деца: 

II група – 28 деца; 

III ПГ – 28 деца; 

IV ПГ – 26 деца. 

 

2. ДГ №4 „Митко Палаузов”, гр. Разград – 2 групи над 

определения максимум, общ брой деца в детската градина – 150 деца: 

IVа ПГ – 27 деца; 

IVб ПГ – 27 деца. 

 

3. ДГ №5 „Незабравка”, гр. Разград – 2 групи над определения 

максимум, общ брой на децата в детската градина – 93 деца: 

III ПГ – 26 деца; 

IV ПГ – 28 деца. 

 

4. ДГ №7 „Васил Левски”, гр. Разград – 2 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 96 деца: 

III ПГ – 26 деца; 

IV ПГ – 26 деца. 

 

5. ДГ №11 „Детелина”, гр. Разград – 1 група над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 107 деца: 

II група – 27 деца. 

 

6. ДГ №12 „Зорница”, гр. Разград – 5 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 175 деца: 

IIа група – 26 деца. 

IIб група – 26 деца; 

III ПГ – 26 деца; 

IVа ПГ – 26 деца; 

IVб ПГ – 27 деца. 
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7. ДГ №14 „Славейче”, гр. Разград – 3 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 158 деца: 

III ПГ – 28 деца; 

IVа ПГ – 28 деца; 

IVб ПГ – 28 деца. 

 

II. Условията и редът за определяне на броя на паралелките в 

училищата и броя на учениците във всяка от тях са определени в 

Глава осма „Условия и ред за определяне на броя на паралелките и 

групите и броя на учениците и на децата в тях“ от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование, приета с Постановление № 219 от 05.09.2017 

г. на Министерски съвет. 

Съгласно Наредбата за финансирането на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование, в 

неспециализираните и специализираните училища минималният брой 

на учениците в една паралелка от I до IV клас е 16 ученици, а от V до 

XII клас – 18 ученици. 

С разпоредбите на чл. 68, ал. 1, т. 2 и т. 3 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование са предвидени изключения от минималния 

брой на учениците в паралелките, които се допускат, когато броят на 

учениците в паралелка от I до XII клас е не по-малко от 10 и при 

формиране на паралелки с не по-малко от 10 ученици от два класа. 

Изключенията се допускат с разрешение на финансиращия орган, по 

мотивирано искане на директора на училището, към което се прилага 

становище на началника на съответното регионално управление на 

образованието. 

За учебната 2020/2021 г. са постъпили мотивирани искания за 

разрешаване на изключения от минималния брой на учениците в 

паралелка от директорите на: ОУ „Отец Паисий”, с. Дянково, ОУ 

„Кирил и Методий”, с. Киченица, ОУ „Д-р Петър Берон”, с. Осенец, 

СУ „Христо Ботев”, гр. Разград, ОУ „Н. Й. Вапцаров”, гр. Разград, ОУ 

„Отец Паисий”, гр. Разград, Професионална гимназия по селско 

стопанство и хранително-вкусови технологии „Ангел Кънчев”, гр. 

Разград, ОУ „Г. С. Раковски”, с. Раковски, ОУ „Елин Пелин”, с. 

Стражец и ОУ „Св. св. Кирил и Методий”, с. Ясеновец, както следва: 

 

1. ОУ „Отец Паисий”, с. Дянково – 4 паралелки под определения 

минимум, от които 1 паралелка, формирана с ученици от два класа 

общ брой ученици в училището – 88 ученици: 

І клас – 11 ученици; 

III клас – 10 ученици; 
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V клас – 17 ученици; 

VI клас и VІI клас 13 + 3 = 16 ученици. 

 

2. ОУ „Кирил и Методий”, с. Киченица – 4 паралелки под 

определения минимум, от които 2 паралелки, формирани с ученици от 

два класа, общ брой ученици в училището – 39 ученици: 

І клас и ІV клас 3 + 4 = 7 ученици;  

ІІІ клас – 7 ученици; 

V клас и VІ клас 9 + 5 = 14 ученици; 

 VІІ клас – 11 ученици. 

 

3. ОУ „Д-р Петър Берон”, с. Осенец – 4 паралелки под 

определения минимум, от които 3 паралелки, формирани с ученици от 

два класа, общ брой ученици  в училището – 55 ученици: 

І клас и ІІІ клас 7 + 5 = 12 ученици; 

ІІ клас и ІV клас 5 + 10 = 15 ученици; 

V клас – 12 ученици; 

VІ клас и VІІ клас 6 + 10 = 16 ученици. 

 

4. СУ „Христо Ботев”, гр. Разград – 3 паралелки под определения 

минимум, общ брой ученици в училището – 210 ученици: 

IIIа клас – 15 ученици; 

IIIб клас – 15 ученици; 

VIа клас – 16 ученици. 

 

5. ОУ „Н. Й. Вапцаров”, гр. Разград – 2 паралелки под 

определения минимум, общ брой ученици в училището – 490 ученици: 

ІIг клас – 14 ученици; 

IIIа клас – 15 ученици. 

 

6. ОУ „Отец Паисий”, гр. Разград – 3 паралелки под определения 

минимум, общ брой ученици в училището – 165 ученици: 

IIa клас – 12 ученици;  

IVа клас – 15 ученици; 

IVб клас – 12 ученици.  

 

7. Професионална гимназия по селско стопанство и хранително-

вкусови технологии /ПГССХВТ/ „Ангел Кънчев”, гр. Разград – 3 

паралелки под определения минимум, общ брой ученици в училището 

– 225 ученици: 

IXa клас /специалност „Механизация на селското стопанство”/ – 

14 ученици; 

 Xa клас /специалност „Механизация на селското стопанство“/ – 
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17 ученици; 

 Xб клас /специалност „Агроекология”/ – 12 ученици. 

  

8. ОУ „Г. С. Раковски”, с. Раковски – 4 паралелки под 

определения минимум, общ брой ученици в училището – 109 ученици: 

I клас – 10 ученици; 

II клас – 15 ученици; 

IV клас – 14 ученици; 

VI клас – 16 ученици; 

 

9. ОУ „Елин Пелин”, с. Стражец – 2 паралелки под определения 

минимум, от които 1 паралелка, формирана с ученици от два класа, 

общ брой ученици  в училището – 66 ученици: 

V клас и VII клас 8 + 5 = 13 ученици; 

VI клас – 10 ученици. 

 

10. ОУ „Св. св. Кирил и Методий”, с . Ясеновец – 3 паралелки 

под определения минимум, общ брой ученици в училището – 148 

ученици: 

VI клас – 14 ученици; 

VІІа клас – 14 ученици; 

VІІб клас – 17 ученици. 

 

Началникът на Регионалното управление на образованието – 

Разград е представил Становища с вх. № 33-00-202/28.08.2020 г, вх. № 

33-00-205/02.09.2020 г., вх. № 33-00-206/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

207/03.09.2020 г., вх. № 33-00-208/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

211/03.09.2020 г., вх. № 33-00-212/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

213/03.09.2020 г., вх. № 33-00-214/03.09.2020 г. и вх. № 33-00-

221/09.09.2020 г., с които подкрепя мотивираните искания на 

директорите на училищата от община Разград, за функционирането на 

маломерни паралелки и слети маломерни паралелки при 

дофинансиране от бюджета на община Разград и предлага да бъде 

разрешено функционирането на маломерни паралелки и слети 

маломерни паралелки през учебната 2020/2021 г. в горепосочените 

училища. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 във 

връзка с чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 21, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 57а и чл. 68, 

ал. 2 от Наредбата за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование, мотивирани докладни 

записки от директори на детски градини в община Разград, докладни 

записки от директорите на детски градини на територията на гр. 
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Разград, мотивирани искания от директори на училища в община 

Разград и Становища с вх. № 33-00-202/28.08.2020 г, вх. № 33-00-

205/02.09.2020 г., вх. № 33-00-206/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

207/03.09.2020 г., вх. № 33-00-208/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

211/03.09.2020 г., вх. № 33-00-212/03.09.2020 г., вх. № 33-00-

213/03.09.2020 г., вх. № 33-00-214/03.09.2020 г. и вх. № 33-00-

221/09.09.2020 г. на началника на Регионалното управление на 

образованието – Разград, Общински съвет Разград, с 29 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

       Р Е Ш И: 
 

I. Дава разрешение за завишаване на броя на децата в групи над 

нормативно определения максимум, в детските градини в община 

Разград за учебната 2020/2021 г., както следва: 

 

1. ДГ №3 „Приказка”, гр. Разград – 3 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 119 деца: 

II група – 28 деца; 

III ПГ – 28 деца; 

IV ПГ – 26 деца. 

 

2. ДГ №4 „Митко Палаузов”, гр. Разград – 2 групи над 

определения максимум, общ брой деца в детската градина – 150 деца: 

IVа ПГ – 27 деца; 

IVб ПГ – 27 деца. 

 

3. ДГ №5 „Незабравка”, гр. Разград – 2 групи над определения 

максимум, общ брой на децата в детската градина – 93 деца: 

III ПГ – 26 деца; 

IV ПГ – 28 деца. 

 

4. ДГ №7 „Васил Левски”, гр. Разград – 2 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 96 деца: 

III ПГ – 26 деца; 

IV ПГ – 26 деца. 

 

5. ДГ №11 „Детелина”, гр. Разград – 1 група над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 107 деца: 

II група – 27 деца. 

 

6. ДГ №12 „Зорница”, гр. Разград – 5 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 175 деца: 
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IIа група – 26 деца. 

IIб група – 26 деца; 

III ПГ – 26 деца; 

IVа ПГ – 26 деца; 

IVб ПГ – 27 деца. 

 

7. ДГ №14 „Славейче”, гр. Разград – 3 групи над определения 

максимум, общ брой деца в детската градина – 158 деца: 

III ПГ – 28 деца; 

IVа ПГ – 28 деца; 

IVб ПГ – 28 деца. 

 

II. Разрешава изключения от минималния брой на учениците в 

паралелките по училища, за учебната 2020/2021 г., както следва:  

 

1. ОУ „Отец Паисий”, с. Дянково – 4 паралелки под определения 

минимум, от които 1 паралелка, формирана с ученици от два класа 

общ брой ученици в училището – 88 ученици: 

І клас – 11 ученици; 

III клас – 10 ученици; 

V клас – 17 ученици; 

VI клас и VІI клас 13 + 3 = 16 ученици. 

 

2. ОУ „Кирил и Методий”, с. Киченица – 4 паралелки под 

определения минимум, от които 2 паралелки, формирани с ученици от 

два класа, общ брой ученици в училището – 39 ученици: 

І клас и ІV клас 3 + 4 = 7 ученици;  

ІІІ клас – 7 ученици; 

V клас и VІ клас 9 + 5 = 14 ученици; 

 VІІ клас – 11 ученици. 

 

3. ОУ „Д-р Петър Берон”, с. Осенец – 4 паралелки под 

определения минимум, от които 3 паралелки, формирани с ученици от 

два класа, общ брой ученици  в училището – 55 ученици: 

І клас и ІІІ клас 7 + 5 = 12 ученици; 

ІІ клас и ІV клас 5 + 10 = 15 ученици; 

V клас – 12 ученици; 

VІ клас и VІІ клас 6 + 10 = 16 ученици. 

 

4. СУ „Христо Ботев”, гр. Разград – 3 паралелки под определения 

минимум, общ брой ученици в училището – 210 ученици: 

IIIа клас – 15 ученици; 

IIIб клас – 15 ученици; 
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VIа клас – 16 ученици. 

 

5. ОУ „Н. Й. Вапцаров”, гр. Разград – 2 паралелки под 

определения минимум, общ брой ученици в училището – 490 ученици: 

ІIг клас – 14 ученици; 

IIIа клас – 15 ученици. 

 

6. ОУ „Отец Паисий”, гр. Разград – 3 паралелки под определения 

минимум, общ брой ученици в училището – 165 ученици: 

IIa клас – 12 ученици;  

IVа клас – 15 ученици; 

IVб клас – 12 ученици.  

 

7. Професионална гимназия по селско стопанство и хранително-

вкусови технологии /ПГССХВТ/ „Ангел Кънчев”, гр. Разград – 3 

паралелки под определения минимум, общ брой ученици в училището 

– 225 ученици: 

IXa клас /специалност „Механизация на селското стопанство”/ – 

14 ученици; 

 Xa клас /специалност „Механизация на селското 

стопанство“/ – 17 ученици; 

 Xб клас /специалност „Агроекология”/ – 12 ученици. 

  

8. ОУ „Г. С. Раковски”, с. Раковски – 4 паралелки под 

определения минимум, общ брой ученици в училището – 109 ученици: 

I клас – 10 ученици; 

II клас – 15 ученици; 

IV клас – 14 ученици; 

VI клас – 16 ученици; 

 

9. ОУ „Елин Пелин”, с. Стражец – 2 паралелки под определения 

минимум, от които 1 паралелка, формирана с ученици от два класа, 

общ брой ученици  в училището – 66 ученици: 

V клас и VII клас 8 + 5 = 13 ученици; 

VI клас – 10 ученици. 

 

10. ОУ „Св. св. Кирил и Методий”, с . Ясеновец – 3 паралелки 

под определения минимум, общ брой ученици в училището – 148 

ученици: 

VI клас – 14 ученици; 

VІІа клас – 14 ученици; 

VІІб клас – 17 ученици. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 392.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Приемане на Общинска програма за закрила на детето 

2020-2021 г. 

Господин Добрев, заповядайте, като вносител да изразите 

становище. Има ли нещо допълнително, освен това, което е изложено в 

програмата, да поставите на нашето внимание? Заповядайте.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Няма нововъзникнали обстоятелства, които да не са били 

разглеждани.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в постоянната комисия по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване и моля доктор Апти да ни 

информира какво е становището на комисията. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин Председател. 

На редовното заседание на постоянната комисия е постъпило 

предложение от общински съветник Пейчо Георгиев, а именно: Към II. 

Осигуряване правото на детето за достъп до здравеопазване и здравни 

грижи и здравословен начин на живот да се създаде нова точка 2.5.6 със 

следното съдържание: „Провеждане на беседи на тема: Ранните бракове – 

начало на нови възможности, начало на нова криза.“ Това предложение на 

общинския съвет ги подложило на гласуване, комисията с: 4 гласа „ЗА“, 

без – „против“ и без „въздържали се“, приема това предложение, а като 
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цяло самата докладна записка и проекта за решение е подкрепена, с:  5 

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата на председателя на постоянната комисия за младежта, 

спорта и туризма също да ни информира за становище.  

Заповядайте, господин Осман.  

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК  

Благодаря Ви, господин Председател.  

Докладна записка с вх.№ 392, поради липса на кворум постоянната 

комисия не взе решение по докладната записка, а изрази само становище, с 

3 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Преминаваме към обсъждане.  

Доктор Апти, сега това ваше предложение, понеже го правите в 

зала…  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Председател, може ли внеса яснота точно по 

предложението?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да се извиня и да благодаря на доктор Апти. Всъщност това 

предложение след като беше гласувано от постоянната комисия беше 

възприет от възложителя и в окончателния вариант на докладната записка 

е добавена на страница 13.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Я да видим къде е тая страница 13, защото в моя свитък няма 

номерация… И какво има на страница 12, господин Добрев?   

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

На страница 13. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На страница 13, не 12? 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

На страница 13 има добавена точка 2.5.6 „Провеждане на беседи на 

тема: Ранните бракове – начало на нови възможности и начало на нова 

криза“.    

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, с което са изпълнени изцяло препоръките, дадени от 

постоянната комисия.  

Други съветници желаят ли да вземат становище?  

Госпожо Радославова, заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Ако ми позволите, въпрос?   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря.  

Господин Добрев, може би не сте запознат, а може и да знаете, в тези 

общински програми за закрила на детето обикновено влизаха и 

профилактични прегледи, които са заложени, аз не можах да ги видя в 

програмата, може да е моя пропуск, има ли заложени такива в тази 

програма или пропуск ли е, или просто решение на администрацията?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Колев, може ли да внесете повече яснота.  

Г-н Кольо Колев – Старши експерт в Отдел "Социални услуги и 

здравеопазване'' 

Значи в програмата няма заложени такива прегледи, защото в 

Националната програма ги няма заложени тези прегледи, тази програма се 

базира на Националната програма за закрила на детето.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, за уточняване, защото тая тема за профилактичните 

прегледи и друг път сме я коментирали.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Да, това означава ли, че не можем ние да надградим в общинската 

програма, след като такива прегледи са били включвани и те са 

присъствали, аз си спомням в предишната бяха включени за очни 

заболявания и за гръбначни изкривявания при деца? Аз си мисля, че това е 
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нещо изключително положително като практика и не виждам защо трябва 

да отпадне.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Категорично програмата е отворен документ, може да бъде, както в 

настоящото заседание допълвана, така и допълвана в последствие, така че 

това би могло да залегне, ако го направите като предложение.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП за България“  

По принцип подкрепям едно такова предложение, ама то ще бъде 

свързано, трябва да имаме яснота в общинския бюджет ще има ли средства 

за да бъдат покрити.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Средствата за профилактични прегледи се залагат във функция 

здравеопазване, а не във функция образование и тази година има заложени 

такива средства, и като тенденция предполагам тази тенденция ще 

продължи и за следващата година.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи има ли, докато госпожа Надежда Радославова уточни 

свое предложение?  

Заповядайте, колега Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, на страница 19, V. Правосъдие, адаптирано към нуждите на 

всички деца, т. 5.2, в колона, в третата отзад напред, общ брой участия 

пише за 2018 г., това е целева стойност, може ли вносителя да ни обясни 

какво точно означава, как ще се гарантират правата на децата и какъв е 

този общ брой за 2018 г., тъй като приемаме за 2021 г., на страница 19? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Предполагам, че става на въпрос за целевата стойност към 2018 г. 

брой участия, в които са били, тъй като тази програма е разработена на 

основание на Националната програма за закрила на детето, която не е 

актуализирана от 2018 г. насам и затова като стъпка, като индикатор в 

целевата група се залагат 2018 г.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Монев, като юристи можем да кажем, че малко е 

несъвършена тая редакция, но да го преглътнем.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Това е целева стойност, трябва като прогноза минимум да я 

достигнем. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, добре.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Господин Добрев, провокирате ме да Ви задам въпроса: Какъв е 

тогава стойността за 2018 г.?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Ще помоля господин Колев да отговори конкретно на тоя въпрос.  

 

Г-н Кольо Колев – Старши експерт в Отдел "Социални услуги и 

здравеопазване'' 

В момента не мога да отговоря, защото трябва да поискам данни от 

Отдел „Закрила на детето“, защото те са конкретните хора, които са 

посочени. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Колев, няма и нужда и да отговаряте.  

Колеги, става въпрос за съдебни производства, за които никой не 

може да каже колко ще бъдат и по какви дела и да се гарантират правата на 

децата участници в такива производства, за да залагаме постижения, това е 

все едно прокуратурата да си постави за цел да вкара повече хора в затвора 

за следващата година.  

Други желаещи има ли?  

Госпожо Радославова, успяхте ли да прецизирате? Заповядайте. 

Я да видим дали е четливо това, което сте написали или заедно ще го 

изчетем.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Аз пиша красиво, но нечетливо и затова ще го прочета.  

По докладна записка с вх.№ 392, която разглеждаме в момента, в II., 

като т. 2.1.5 да бъдат заложени профилактични прегледи, свързани с очни 

заболявания и гръбначни изкривявания.  

 

 



54 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, на страница 4, в Раздел II, след 2.1.4 да има текст, който 

предложи госпожа Надежда Радославова.  

Има ли някой желаещ да изразява становище? Няма.  

Заповядайте, господин Георгиев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Аз ще подкрепя това предложение на госпожа Радославова, но защо 

само очните и гръбначните, ами зъбите, ушите, ами говорни дефекти? Ако 

тръгнем по тая линия така да правим предложения, тях защо ги забравихме 

и въобще дали в тая наредба трябва да включваме такъв тип предложения?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Георгиев, както винаги Вие давате разумни  

бележки по проекта и сега остава някой да стане и да ни обвини в лобизъм 

за очните лекари и гръбначните изкривявания и т.н. Така, не виждам други 

желаещи и затова сега…  

Госпожо Неделчева, заповядайте.   

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП за България“  

Аз наистина сега като се замислих, понеже госпожа Радославова 

стъпи на практиката, в която е била, но да кажем в онзи момент е имало 

такава необходимост от профилактични прегледи точно за такива видове 

заболявания, а не знаем примерно тази година може нещо друго по-

значимо може да се появи и по-належащо, защо да не го оставим само 

общо за провеждане на профилактични прегледи сред децата за 

обществено значими заболявания и тука ще се съобразим вече с настъпили 

някакви такива кризи.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи?  

Госпожо Радославова, още няма писмено предложение към Вашето, 

така че остава Вашето предложение.  

Заповядайте.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Към колегите искам да кажа, че предложението е такова, защото се 

предполага, аз предполагам, че Полина Иванова ще може да отговори, 

надявам се, но все пак говорим за ограничен финансов режим, така че ми 

се струва поради тази причина е необходимо да има конкретика, това е 

прекалено общо заболявания и могат да бъдат всякакви. Тези неща, които 

са били включвани назад във времето по тоя начин, а именно очните 
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заболявания и гръбначните изкривявания, просто са извлечени във времето 

като една необходимост и потребност. Поради тая причина, стъпвайки на 

нещо традиционно, което е определено практика вече, паради тая причина 

е и такова моето предложение, защото наистина, ако оставим да бъдат 

заболявания, това вече изключително много разтяга, общо е понятието, а 

средствата съм сигурна, че не са кой знае колко много, по мои спомени са 

5000 лв.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, така. Благодаря Ви.  

Има ли други желаещи? Ако няма приключваме дискусията и ще 

пристъпим към гласуване. Поради самото естество на урежданата материя 

в проекта за решение в докладната записка, гласуването по тази докладна 

ще трябва да го направим поименно и затова най-напред ще се произнесем 

с поименно гласуване по предложението на госпожа Надежда Радославова 

и след това по цялостния проект за решение. Откривам процедура за 

поименното гласуване, моля за внимание.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   
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22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

С 26 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението на общинския съветник Надежда Радославова се 

приема.   

 

Сега подлагам на гласуване цялостно проекта за решение по 

докладната записка. Моля за внимание.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   
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22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                             № 152 
 

Съгласно чл. 6, ал. 2, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона 

за закрила на детето, създадената на основание чл. 20а от Закона за 

закрила на детето Комисия за детето в Община Разград на свое 

заседание проведено на 10.09.2020 г. е обсъдила дейностите, които да 

бъдат залегнати при разработването на Общинска програма за закрила 

на детето за 2020-2021 г. 

Общинската програма за закрила на детето следва рамката и 

оперативните цели на Националната програма за закрила на детето за 

2018 г. Тя е съобразена с Националната стратегия за детето, 

Националната стратегия „Визия за деинституционализация на децата в 

Република България” и Плана за действие за изпълнението й, както и с 

Общинската стратегия за развитие на социалните услуги и с 

останалите общински проекти и програми, насочени към подобряване 

политиките за детето в общината. 

Предложената Общинска програма за закрила на детето за 2020-

2021 г., обединява усилията: на общината, дирекция „Социално 

подпомагане”, различните институции и организации с нестопанска 

цел, в посока защита гарантиране основните права на детето, за всички 

групи деца, съобразно възрастта и социалния статус. В програмата са 

включени реално изпълними дейности до края на календарната 2021 

година, за които има осигурени ресурси и възможности за реализация. 

Програмата е отворена за възникнали нови потребности и 

възможности. 

С писмо вх. № 24-00-839 от 10.09.2020 г. от директорът на 

Дирекция за социално подпомагане гр. Разград е постъпило 

предложение в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на 
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детето за приемане на изготвената Общинска програма за закрила на 

детето за 2020-2021 г. 

Изготвената от Комисията за детето Общинска програма за 

закрила на детето в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за 

закрила на детето се приема от Общинският съвет. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на детето във 

връзка с предложение с вх. № 24-00-839/10.09.2020 от директора на 

Дирекция за социално подпомагане, гр. Разград, Общински съвет  

Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2020-2021 

г. приложение към настоящото решение. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока и по реда на 

АПК пред Административен съд гр. Разград. 
 

 

/Общинската програма за закрила на детето за 2020-2021 г. е 

неразделна част от Решение №152 и е приложена към протокола в 

отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 393.  

Докладна записка от Полина Тодорова Иванова – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Извършени корекции по бюджета на Община  Разград 

през второто тримесечие на 2020 г. 

Госпожо Иванова, като вносител, имате ли нещо да добавите към 

това, което сте предоставили на съветниците?  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в постоянната комисия по 

бюджет, финанси и икономическа политика и за нея ние вече получихме 

информация, че постоянната комисия след обсъждането подкрепя проекта 

за решение. Преминаваме към обсъждане.  

Има ли желаещи съветници да изразят становище? Няма такива.  

Уважаеми колеги, тогава ще приключим дискусията по тоя въпрос и 

ще преминем към гласуване. Съгласно изискването на Закона, гласуването 

по този проект за решение ще бъде поименно. Започваме гласуването.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Не участва   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим Не участва   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  Не участва   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                             № 153 

 

В изпълнение изискванията на чл.124, ал.2 от Закона за 

публичните финанси промените по общинския бюджет се одобряват от 

Общинския съвет, с изключение на: 

 Промени по чл.56, ал.2 от Закона за публичните финанси – 

в резултат на получени като трансфер или временен безлихвен заем 

средства от държавния бюджет и от други бюджети и сметки; 

 Промени по чл.125, ал.1, т.1 от Закона за публичните 

финанси – за дейностите на делегиран бюджет. 

През второто тримесечие на 2020 г. са получени 11 бр. дарения в 

размер на 8 445 лв., които се разходват според волята на дарителите. 

Извършени са 7 бр. корекции от резервирания бюджетен кредит 

за 45 097 лв. 

Издадени са 12 бр. заповеди на Кмета на Община Разград за 

корекции по параграфи, касаещи собствения бюджет на общината и 

бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет, които не 

работят по системата на делегираните бюджети и 18 бр. заповеди на 

ръководителите на второстепенните разпоредители с бюджет, 

работещи по системата на делегираните бюджети. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.124, ал.2 от Закона за публичните финанси, 

Общински съвет  Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Одобрява промените по общинския бюджет за второто 

тримесечие на 2020  г., съгласно Приложение № 1 към настоящото 

решение.                 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

на Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от приемането 

му.       
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Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд–Разград. 

 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №153 и е 

приложено към протокола в отделен файл./ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, имате ли желание да обявим почивка или да продължим още 

малко? Продължаваме.  

 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 394.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 

Каня господин Мирослав Грънчаров – заместник-кмет на общината 

да заеме мястото на вносителите.  

Господин Грънчаров, като вносител, имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам. Става въпрос за гробищния парк в село Стражец, стария е 

изчерпан, това е процедура, с която ще осигурим терен за нов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви.  

Тази докладна записка е разгледана в постоянната комисия по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината. 

Господин Джипов, Вие информирахте, че Вашата комисия е 

разгледала докладните записки и ги подкрепя с Вашето решение. 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате възможност да изразите становище. Ясни и 

убедителни са мотивите на господин Грънчаров. Има ли желаещи? Няма. 

Преминаваме към гласуване. Самото естество предполага пак поименно 

гласуване и започваме с това поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман    

25. Румяна Антонова Балтова    

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                              № 154 

 

По данни на кмета на с. Стражец, капацитета на съществуващия 

гробищен парк на с. Стражец е на изчерпване. Същият е разположен в 

урбанизирана територия и представлява поземлен имот с 

идентификатор 70860.507.102 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на с. Стражец. 
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 С Решение № 96 по Протокол № 7 от 30.04.2020 г., Общински съвет 

Разград дава съгласие поземлен имот с идентификатор 61710.311.316 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, Община 

Разград, представляващ пасище, общинска публична собственост, находящ 

се в местността „Керезлик-С“ да бъде разделен на два имота със следните 

площи и нови проектни идентификатори, съгласно приложената скица-

проект, представляваща неразделна част от решението: 

 - поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с площ 7 052 

кв.м, начин на трайно ползване пасище; 

 - поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.5 с площ 66 

521 кв.м, начин на трайно ползване пасище; 

               Дава предварително съгласие за промяна предназначението на 

поземлен имот с проектен идентификатор 61710.311.4 с начин на трайно 

ползване – пасище за гробищен парк, като разширение на съседен, 

съществуващ гробищен парк. 

 Необходимо е разрешение за изработването на подробен 

устройствен план – план за застрояване и парцеларен план за 

техническата инфраструктура на общински поземлен имот с 

идентификатор 61710.311.4 в местността „Керезлик-С“ в землището на гр. 

Разград, Община Разград,  представляващ пасище - с отреждане „За  

гробищен парк“  по реда на Закона за устройство на територията /ЗУТ/, 

като разширение на съседен, съществуващ гробищен парк. 

 Поземлен имот с идентификатор 61710.311.4 е публична общинска 

собственост съгласно Акт за публична общинска собственост № 393 от 

04.09.2020 г. 

Приложени са следните документи: 

- задание за изработване на подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване и парцеларен план на техническата 

инфраструктура; 

- скица на имота; 

-  акт за собственост; 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на 

проект за ПУП за поземлени имоти извън границите на 

урбанизираната територия се допуска с решение на общинския съвет 

по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което 

се одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а. Община 

Разград е изготвила техническо задание за изработване на подробен 

устройствен план – план за застрояване и парцеларен план на 

техническата инфраструктура за общински поземлен имот с 

идентификатор 61710.311.4 в местността „Керезлик-С“ в землището на 

гр. Разград, Община Разград за гробищен парк при необходимост.  

Със техническото задание се установява териториалния обхват 
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на плана, чието допускане се иска. Посочено е, че имотът граничи с 

урбанизирана територия и ще се обслужва от полски път с 

идентификатор 61710. 311.313.  

Електрозахранването и водоснабдяването ще се осъществят след 

съгласуване с ЕРП Север АД, Варна и „Водоснабдяване-Дунав” ЕООД 

Разград и изработване на парцеларен план за елементите на 

техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните 

територии-електроснабдяване и водоснабдяване. Предвижда се да се 

промени предназначението на  имот - пасище за неземеделски нужди 

по реда  на Закона за опазване на земеделските земи. Имотът ще се 

ползва за изграждане на гробищен парк.  

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, чл.124а, ал. 1 

и ал. 7, чл.124б, ал.1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал.1 във връзка с чл.109, ал. 

1 т. 3 и чл.110 ал.1, т.3 и т.5 от Закона за устройство на територията, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Одобрява Заданието за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване и парцеларен план на 

техническата инфраструктура за общински поземлен имот с 

идентификатор 61710.311.4 в местността „Керезлик-С“  в землището на 

гр. Разград, Община Разград и разрешава изработването на проект за  

подробен устройствен план – план за застрояване с отреждане “За 

гробищен парк“ на общински поземлен имот с идентификатор 61710.311.4 

в местността „Керезлик-С“ в землището на гр. Разград, Община Разград, 

като разширение на съседен, съществуващ гробищен парк, както и 

парцеларен план за елементите на техническата инфраструктура извън 

границите на урбанизираните територии - електроснабдяване и 

водоснабдяване, при необходимост. 

            2.  Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 

2 от Закона за устройство на територията.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 
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/Техническото задание за изработване на подробен устройствен 

план е неразделна част от Решение №154 и е приложено към 

протокола в отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 395.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Изменение на Решение № 110 по Протокол № 8 от 

22.05.2020 година на Общински съвет Разград и учредяване 

безвъзмездно право на ползване върху имот-частна общинска 

собственост на ПП „Движение за права и свободи“. 

Господин Грънчаров, като вносител, имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. В общината е получено заявление от 

Политическа партия „Движение за права и свободи“, с което искат да 

получат първи етаж на сградата, в която се помещава офиса им.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Рутинна докладна записка, по които общинският съвет често има 

поводи да бъде сезиран. Докладната записка е разгледана в постоянната 

комисия по управление на общинската собственост и стопанство и нейният 

председател господин Иво Димитров ни информира, че комисията 

подкрепя проекта за решение. Пристъпваме към обсъждане.  

Има ли желаещи общински съветници да изразят становище? Не 

виждам желаещи и затова преминаваме към гласуване, което ще бъде 

поименно. Моля за внимание. Гласуваме проекта за решение по докладна 

записка с вх.№ 395.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
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5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков Не участва   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман Не участва   

25. Румяна Антонова Балтова Не участва   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                              № 155 

 
С решение № 110 по Протокол № 8 от 22.05.2020 година на 

Общински съвет Разград се учреди безвъзмездно право на ползване на 

ПП „Българска социалистическа партия“, ПП “Движение за права и 

свободи“, ПП „Национален фронт за спасение на България“ и ПП 

„ВМРО-Българско национално движение върху имоти и части от 

имоти - частна общинска собственост, които бяха предмет на наемни 

договори,  прекратени към настоящия момент чрез сключени 

споразумения с политическите партии. На ПП „Движение за права и 

свободи“ се учреди безвъзмездно  право на ползване върху част от 

сграда – частна общинска собственост, представляваща три  стаи и  

част от коридор на втори етаж и четири помещения в сутерена на 
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сградата с административен адрес: гр.Разград, ул. „Проф. Димитър 

Ненов“ № 2. За останалата част от сградата Община Разград имаше 

сключен договор за   учредено безвъзмездно право на ползване със 

Сдружение с нестопанска цел „Литературно дружество Делиорман“, 

гр. Разград, чиито срок изтече на 19.07.2020 година. Сдружението не 

депозира искане за сключване на нов договор с Община Разград. 

Междувременно  в Община Разград беше получено заявление с 

вх. № 94-00-1079/21.07.2020 година от Общинския председател на ДПС 

Разград с искане за предоставяне на освободената част от сградата за 

безвъзмездно ползване за нуждите на Общински съвет на ДПС 

Разград. 

Заявлението беше разгледано на заседание на комисията по чл. 2 

от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

която прие положително решение. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2, и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 31, ал. 1 и ал. 2 от Закона за политическите 

партии, чл. 14, ал. 4, чл.39, ал.3 и ал.6 от Закона за общинската 

собственост, чл. 39, ал. 8 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост,  Решение № 110 по Протокол № 8 от 22.05.2020 година на 

Общински съвет Разград, във връзка със Заявление с вх. № 94-00-

1079/21.07.2020 година от Общинския председател на ДПС Разград, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                          Р Е Ш И: 

 

1. Изменя Решение  № 110 по Протокол № 8 от 22.05.2020 година 

на Общински съвет Разград, както следва: 

1.1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 5 /пет/ 

години на ПП „Движение за права и свободи“  върху имот – частна 

общинска собственост, актуван с Акт за частна общинска собственост 

№ 3065/15.07.2020 година, представляваща сграда с идентификатор 

61710.504.3177.9, със застроена площ 94,00 кв.м., разположена в 

поземлен имот с идентификатор  61710.504.3177, с адрес: гр.Разград, 

ул. „Димитър Ненов“ № 2, при граници на имота: поземлени имоти 

№№ 61710.504.233, 61710.504.6378, 61710.504.241, 61710.504.7039. 

2. Възлага на кмета на общината да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване с ПП 
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„Движение за права и свободи“ за имота подробно описан в т.1.1 от 

настоящото решение. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград.  
                                                               

 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 396.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продължаване срока на настаняване и наемното 

правоотношение с наемател на жилищен имот – частна общинска 

собственост. 

Господин Грънчаров, имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, рутинна докладна е, нашето предложение е 

да разрешите да продължим договора с 4 години с наемателя.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка е разгледана в комисиите по управление на 

общинската собственост и стопанство и по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации, и двете комисии подкрепят проекта за 

решение съгласно информацията, която беше представена. 

Имали желаещи да изразят становище? Не виждам такива. Затова 

пристъпваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   
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4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева Не участва   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман Не участва   

25. Румяна Антонова Балтова Не участва   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                 № 156 

 

Със Заповед № 1295 от 10.10.2014 г. на Кмета на Община Разград 

в жилищен имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 

Разград, ж.к. „Орел”, бл. 21, вх. А, ет. 6, ап. 17 са настанени Пенка 

Кирова Стоянова и членовете на семейството й, за което на 15.10.2014 

г. е сключен Договор за отдаване под наем на жилищен имот – частна 

общинска собственост за срок от 3 /три/ години. С последваща Заповед 

на Кмета на Община Разград, срокът на наемното правоотношение е 

продължен с 3 /три/ години, за което е сключен Анекс към договора за 

наем. Поради изтичане срока за настаняване в рамките на шестте 
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години от наемателката е подадено Заявление за продължаване на 

наемното правоотношение. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград 

за условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища е разгледала 

подаденото заявление и приложените към него документи и след 

извършена проверка е установила, че лицето отговаря на условията за 

настаняване в общинско жилище и към момента на подаване на 

заявлението, както и към настоящия момент няма неразплатени 

задължения по сключения договор за наем. Същата е взела решение за 

продължаване срока на наемното правоотношение с подалия 

заявлението наемател. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2, 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 46, ал. 4 от Закона за общинската собственост и 

чл. 18, ал. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за условията 

и реда за установяване жилищните нужди на граждани, настаняване 

под наем и продажба на общински жилища, Общинският съвет, след 

поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

 

             1. Продължава с 4 /четири/ години срока на настаняване и 

наемното правоотношение на Пенка Кирова Стоянова /едночленно 

семейство/ - наемател на общинско жилище в гр.Разград, ж.к. „Орел”, 

бл. 21, вх. А, ет. 6, ап. 17  /двустаен апартамент/. 

            2. Поради настъпили промени в жилищната нужда на 

наемателката, съгласно предвидените в чл. 13 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград норми за жилищно задоволяване на същата 

да се приложи разпоредбата на чл. 13, ал. 6 от Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 

жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища.  

           3.  Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед за 

продължаване срока на настаняване в общинското жилище на 

наемателя по точка 1 и сключи анекс към договора за наем за 

продължаване на наемното правоотношение. 

           

          Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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         Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград.  

 

 

С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 397.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имоти - частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публични търгове с   

тайно  наддаване  по реда на Закона за общинската собственост. 

Господин Грънчаров, имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, 23 имота са с начин на трайно ползване на 

лозе. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, поредната докладна записка, с която ние уреждаме 

въпросите за такива поземлени имоти в лозята край Разград.  

Докладната записка е разгледана в три комисии, по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство госпожа Балтова ни информира 

за становището за подкрепа, ПК по управление на общинската собственост 

и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации също ни информираха, че подкрепят проекта за решение.  

Има ли желаещи да изразят становище? Не виждам желаещи. Затова 

приключваме дискусията по тоя въпрос и започваме гласуването, което ще 

бъде поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   
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7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов Не участва   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова Не участва   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                              № 157 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на 

ЗСПЗЗ, земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по 

силата на актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени 

като поземлени имоти – земеделска земя, по кадастралната карта  на 

землището на  гр. Разград, община Разград. 

Получени са молби от граждани за участие в тръжни процедури  

за продажбата на такива имоти – частна общинска собственост, както 

следва: 

- с идентификатор 61710.606.4750,  в местността „Стражецки 

лозя”, с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 1288 м2;   

- с идентификатор 61710.607.3927, в местността „Изгрев”,  с 

начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 1125 м2; 
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- с идентификатор 61710.607.3928, в местността „Изгрев”,  с 

начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 1094 м2; 

- с идентификатор 61710.609.2639,  в местността „Арменски 

лозя”; с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 626 м2; 

- с идентификатор 61710.609.2640,  в местността „Арменски 

лозя”; с начин на трайно ползване – „овощна градина“  и площ 618 м2; 

- с идентификатор 61710.609.6049, в местността „Арменски лозя”;  

с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 694 м2;  

- с идентификатор 61710.612.373, в местността „Обзор”, с начин 

на трайно ползване – „лозе“  и площ 852 м2; 

- с идентификатор 61710.612.4318, в местността „Обзор”,  с начин 

на трайно ползване – „лозе“  и площ 1920 м2; 

- с идентификатор 61710.613.4074, в местността „Малкия хълм”,  

с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 917 м2; 

- с идентификатор 61710.614.2134, в местността „Исперихски 

път”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 710 м2; 

- с идентификатор 61710.614.2932, в местността „Исперихски 

път”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 669 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1304, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

556 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1305, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

552 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1316, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

1268 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1317, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/” ,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

370 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1318, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

638 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1340, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

636 м2; 

- с идентификатор 61710.616.1648, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

890 м2; 

- с идентификатор 61710.616.2008, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 

5148 м2; 
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- с идентификатор 61710.616.2010, в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”,  ”,  с начин на трайно ползване – „лозе“  и 

площ 1749 м2; 

- с идентификатор 61710.800.2099, в местността „Дянковски път 

I”,  с начин на трайно ползване – „друг вид нива“  и площ 601 м2; 

- с идентификатор 61710.800.2111, в местността „Дянковски път 

I”,  с начин на трайно ползване – „друг вид нива“  и площ 644 м2; 

- с идентификатор 61710.801.6036, в местността „Новите лозя”,  с 

начин на трайно ползване – „лозе“  и площ 735 м2; 

 

Имотите са включени за продажба в Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2020 год. на 

Общински съвет Разград.  

Изготвени са пазарни оценки на имотите от  инж. Павлин Колев 

– оценител на земеделски земи и трайни насаждения, съгласно 

Сертификат рег.№ 810100506 от 25.10.2017 год. на Камарата на 

независимите оценители в България. Издадени са удостоверения за 

данъчни оценки на имотите по чл. 264, ал. 1от ДОПК. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2 и 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост и чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост,   Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

Р Е Ш И: 
 

1.  Да се проведат публични търгове с тайно наддаване за 

продажба по реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост на:  

1.1. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3079/07.08.2020 година, с идентификатор 

61710.606.4750 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и шест точка четири хиляди седемстотин и петдесет) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 1288 м2 (хиляда двеста осемдесет и осем квадратни метра), 

категория на земята – IV(четвърта), в местността „Стражецки лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.606.4751, 61710.606.5057,  61710.606.4757, 61710.606.4755 и 

61710.606.4752, при начална тръжна цена 1643.60 лв. /хиляда 
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шестстотин четиридесет и три лева и шестдесет стотинки/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 406.90 лева (четиристотин и шест лева и деветдесет 

стотинки);  

1.2. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3050/08.07.2020 година, с идентификатор 

61710.607.3927 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и седем точка три хиляди деветстотин  двадесет и седем) 

по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 1125 м2 (хиляда сто двадесет и пет квадратни метра), категория 

на земята - IV (четвърта), в местността „Изгрев”, землище на гр. 

Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.607.3905, 

61710.607.3904,  61710.607.4721, 61710.607.3930, 61710.607.3929 и 

61710.607.3928, при начална тръжна цена 1435.60 лв. /хиляда 

четиристотин тридесет и пет лева и шестдесет стотинки/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 355.40 лева (триста петдесет и пет лева и четиридесет 

стотинки);  

1.3. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3051/08.07.2020 година, с идентификатор 

61710.607.3928 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и седем точка три хиляди деветстотин  двадесет и осем) по 

кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 1094 м2 (хиляда деветдесет и четири квадратни метра), 

категория на земята - IV (четвърта), в местността „Изгрев”, землище 

на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.607.4719, 

61710.607.3905, 61710.607.3927 и 61710.607.3929, при начална тръжна 

цена 1396.00 лв. /хиляда триста деветдесет и шест лева/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 345.60 лева (триста четиридесет и пет лева и шестдесет 

стотинки);  

1.4. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3053/08.07.2020 година, с идентификатор 

61710.609.2639 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и девет точка две хиляди шестстотин  тридесет и девет) по 

кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „друг вид 

нива“ и площ 626 м2 (шестстотин  двадесет и шест квадратни метра), 
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категория на земята - IV (четвърта), в местността „Арменски лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.609.2543, 61710.609.4808, 61710.609.2544, 61710.609.2547 и 

61710.609.2640, при начална тръжна цена 798.80 лв. /седемстотин 

деветдесет и осем лева и осемдесет стотинки/,  представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи 

и трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 109.00 лева 

(сто и девет лева);  

1.5. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3052/08.07.2020 година, с идентификатор 

61710.609.2640 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и девет точка две хиляди шестстотин и четиридесет) по 

кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „овощна 

градина“ и площ 618 м2 (шестстотин и осемнадесет квадратни метра), 

категория на земята - IV (четвърта), в местността „Арменски лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.609.2639, 61710.609.4808, 61710.609.2547 и 61710.609.2641, при 

начална тръжна цена 788.60 лв. /седемстотин осемдесет и осем лева и 

шестдесет стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на земеделски земи и трайни насаждения, при 

данъчна оценка  в размер на 195.20 лева (сто деветдесет и пет лева и 

двадесет стотинки);  

1.6. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3070/03.08.2020 година, с идентификатор 

61710.609.6049 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и девет точка шест хиляди  четиридесет и девет) по 

кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 694 м2 (шестстотин деветдесет и четири квадратни метра), 

категория на земята - IV (четвърта), в местността „Арменски лозя”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.609.4800, 61710.609.4798, 61710.609.2968 и 61710.609.2969, при 

начална тръжна цена 885.60 лв. /осемстотин осемдесет и пет лева и 

шестдесет стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на земеделски земи и трайни насаждения, при 

данъчна оценка  в размер на 219.20 лева (двеста и  деветнадесет  лева и 

двадесет стотинки);  

1.7. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3048/08.07.2020 година, с идентификатор 

61710.612.373 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и дванадесет точка триста седемдесет и три) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 
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територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 852 м2 (осемстотин петдесет и два квадратни метра), категория 

на земята - IV (четвърта), в местността „Обзор”, землище на гр. 

Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.612.370, 

61710.612.462, 61710.612.5300, 61710.612.374, 61710.612.5047 и 

61710.612.372 при начална тръжна цена 2153.00 лв. /две хиляди сто 

петдесет и три лева /,  представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на земеделски земи и трайни насаждения, при 

данъчна оценка  в размер на 269.10 лева (двеста шестдесет и девет лева 

и десет стотинки); 

1.8. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3080/07.08.2020  година, с идентификатор 

61710.612.4318 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и дванадесет точка четири хиляди триста и осемнадесет) 

по кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 1920 м2 (хиляда деветстотин и двадесет квадратни метра), 

категория на земята - IV (четвърта), в местността „Обзор”, землище 

на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.612.5261, 

61710.612.4227, 61710.612.4248, 61710.612.4249 и 61710.612.5022, при 

начална тръжна цена 3241.90 лв. /три хиляди двеста четиридесет и 

един лева и деветдесет стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на земеделски земи и трайни 

насаждения, при данъчна оценка  в размер на 606.50 лева (шестстотин 

и шест лева и петдесет стотинки);  

1.9. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за частна 

общинска собственост № 3085/07.08.2020 година, с идентификатор 

61710.613.4074 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и тринадесет точка четири хиляди седемдесет и четири) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 917 м2 (деветстотин и седемнадесет квадратни метра), категория 

на земята - IV (четвърта), в местността „Малкия хълм”, землище на 

гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.613.4073, 

61710.613.5141, 61710.613.4075, 61710.613.4120 и 61710.613.4434, при 

начална тръжна цена 1548.30 лв. /хиляда петстотин четиридесет и осем 

лева и тридесет стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на 

земята, определена от  оценител на земеделски земи и трайни 

насаждения, при данъчна оценка  в размер на 289.70 лева (двеста 

осемдесет и девет лева и седемдесет стотинки);  

 1.10. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3058/13.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.614.2134 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 
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десет точка шестстотин и четиринадесет точка две хиляди сто 

тридесет и четири) по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 710 м2 (седемстотин и десет квадратни 

метра), категория на земята - VI (шеста), в местността „Исперихски 

път”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.614.2769, 61710.614.2993, 61710.614.2933 и 61710.614.2932, при 

начална тръжна цена 890.80 лв. /осемстотин и деветдесет лева и 

осемдесет стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на земеделски земи и трайни насаждения, при 

данъчна оценка  в размер на 125.20 лева (сто двадесет и пет лева и 

двадесет стотинки);  

1.11. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3057/13.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.614.2932 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и четиринадесет точка две хиляди деветстотин 

тридесет и две) по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 669 м2 (шестстотин шестдесет и девет 

квадратни метра), категория на земята - VI (шеста), в местността 

„Исперихски път”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти с 

идентификатори 61710.614.2134, 61710.614.2769, 61710.614.2933, 

61710.614.2128 и 61710.614.2130, при начална тръжна цена 839.40 лв. 

/осемстотин тридесет и девет лева и четиридесет стотинки/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 118.00 лева (сто и осемнадесет лева);  

1.12.  имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 2486/10.06.2014 година, с 

идентификатор 61710.616.1304 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста и четири) 

по кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 556 м2 (петстотин петдесет и шест квадратни метра), категория 

на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски път 2 /Лозята на 

Иван Радев/”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти с 

идентификатори 61710.616.2010, 61710.616.1305, 61710.614.2721 и 

61710.616.1857, при начална тръжна цена 697.60 лв. /шестстотин 

деветдесет и седем лева и шестдесет стотинки/,  представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи 

и трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 156.10 лева 

(сто петдесет и шест лева и десет стотинки);  
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1.13.  имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 2485/10.06.2014 година, с 

идентификатор 61710.616.1305 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста  и пет) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 552 м2 (петстотин петдесет и два квадратни метра), категория на 

земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски път 2 /Лозята на 

Иван Радев“ землище на гр. Разград, при съседи: имоти с 

идентификатори 61710.616.1304, 61710.616.2009, 61710.614.2721 и 

61710.616.1857, при начална тръжна цена 692.60 лв. /шестстотин 

деветдесет и два лева и шестдесет стотинки/,  представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи 

и трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 155.00 лева 

(сто петдесет и пет лева);   

1.14. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3059/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.1316 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста и 

шестнадесет) по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 1268 м2 (хиляда двеста шестдесет и осем 

квадратни метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността 

„Дянковски път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, 

при съседи: имоти с идентификатори 61710.616.1857, 61710.616.2008, 

61710.616.1317 и 61710.616.1856, при начална тръжна цена 1591.00 лв. 

/хиляда петстотин деветдесет и един лева/,  представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи и 

трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 356.10 лева 

(триста петдесет и шест  лева и десет стотинки);  

1.15. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3063/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.1317 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста и 

седемнадесет) по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 370 м2 (триста и седемдесет квадратни 

метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски 

път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти с идентификатори 61710.616.1316, 61710.616.2008, 61710.616.1340 

и 61710.616.1856, при начална тръжна цена 464.20 лв. /четиристотин 

шестдесет и четири лева и двадесет стотинки/,  представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи 
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и трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 103.90 лева 

(сто и три  лева и деветдесет стотинки);  

1.16. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3060/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.1318 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста и 

осемнадесет) по кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 638 м2 (шестстотин тридесет и осем 

квадратни метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността 

„Дянковски път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, 

при съседи: имоти с идентификатори 61710.616.1340, 61710.616.2008, 

61710.616.1319 и 61710.616.1856, при начална тръжна цена 800.50 лв. 

/осемстотин лева и петдесет стотинки/,  представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи и 

трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 179.20 лева (сто 

седемдесет и девет  лева и двадесет стотинки);  

1.17. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3061/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.1340 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда триста и 

четиридесет) по кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 636 м2 (шестстотин тридесет и шест 

квадратни метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността 

„Дянковски път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, 

при съседи: имоти с идентификатори 61710.616.1317, 61710.616.2008, 

61710.616.1318 и 61710.616.1856, при начална тръжна цена 798.00 лв. 

/седемстотин деветдесет и осем лева/,  представляваща  пазарна 

оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи и 

трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 178.60 лева (сто 

седемдесет и осем  лева и шестдесет стотинки);  

1.18. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 2336/18.11.2013 година, с 

идентификатор 61710.616.1648 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка хиляда шестстотин 

четиридесет и осем) по кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно 

предназначение на територията – „земеделска“, с начин на трайно 

ползване – „лозе“ и площ 890 м2 (осемстотин и деветдесет квадратни 

метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски 

път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти с идентификатори 61710.616.2032, 61710.616.1647, 

61710.616.2031, 61710.616.1642 и 61710.616.1867, при начална тръжна 
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цена 1116.70 лв. /хиляда сто и шестнадесет лева и седемдесет 

стотинки/,  представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна 

оценка  в размер на 249.90 лева (двеста четиридесет и девет  лева и 

деветдесет стотинки);  

1.19. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3062/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.2008 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка две хиляди и осем) по 

кадастралната карта  на гр.Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 5148 м2 (пет хиляди сто четиридесет и осем квадратни метра), 

категория на земята -IV (четвърта), в местността „Дянковски път 2 

/Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти с 

идентификатори 61710.616.1319, 61710.616.1856, 61710.616.1318, 

61710.616.1340, 61710.616.1317, 61710.616.1316, 61710.616.1857 и 

61710.616.1854, при начална тръжна цена 6171.40 лв. /шест хиляди сто 

седемдесет и един лева и четиридесет стотинки/,  представляваща  

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на земеделски земи 

и трайни насаждения, при данъчна оценка  в размер на 1445.60 лева 

(хиляда четиристотин четиридесет и пет лева и шестдесет стотинки);  

 1.20. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3064/14.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.616.2010 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и шестнадесет точка две хиляди и десет) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 1749 м2  (хиляда седемстотин четиридесет и девет квадратни 

метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски 

път 2 /Лозята на Иван Радев/”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти с идентификатори 61710.614.2775, 61710.614.2725, 

61710.616.1304, 61710.616.1857 и 61710.614.2721, при начална тръжна 

цена 2197.00 лв. /две хиляди сто деветдесет и седем лева/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 491.10 лева (четиристотин деветдесет и един лева и десет 

стотинки);  

1.21. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3055/13.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.800.2099 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка осемстотин точка две хиляди деветдесет и девет) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „друг вид 
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нива“ и площ 601 м2 (шестстотин и един квадратни метра), категория 

на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски път I ”, землище 

на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.800.6034, 

61710.800.6047 и 61710.800.9501, при начална тръжна цена 754.90 лв. 

/седемстотин петдесет и четири лева и деветдесет стотинки/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 93.00 лева (деветдесет и три лева);  

1.22. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3054/13.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.800.2111 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка осемстотин точка две хиляди сто и единадесет) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „друг вид 

нива“ и площ 644 м2 (шестстотин четиридесет и четири квадратни 

метра), категория на земята - IV (четвърта), в местността „Дянковски 

път I“, землище на гр. Разград, при съседи: имоти с идентификатори 

61710.800.6037, 61710.800.2109, 61710.800.9501 и 61710.800.2110, при 

начална тръжна цена 809.00 лв. /осемстотин и девет лева/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 99.70 лева (деветдесет и девет лева и седемдесет стотинки; 

1.23. имот - частна общинска собственост, съгласно Акт за 

частна общинска собственост № 3056/13.07.2020 година, с 

идентификатор 61710.801.6036 (шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка осемстотин и едно точка шест хиляди тридесет и шест) по 

кадастралната карта  на гр. Разград, с трайно предназначение на 

територията – „земеделска“, с начин на трайно ползване – „лозе“ и 

площ 735 м2 (седемстотин тридесет и пет квадратни метра), категория 

на земята - VII (седма), в местността „Новите лозя”, землище на гр. 

Разград, при съседи: имоти с идентификатори 61710.801.9512, 

61710.801.9508 и 61710.801.6182, при начална тръжна цена 923.30 лв. 

/деветстотин двадесет и три лева и тридесет стотинки/,  

представляваща  пазарна оценка на земята, определена от  оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, при данъчна оценка  в 

размер на 79.40 лева (седемдесет и девет лева и четиридесет стотинки); 

2. Възлага на  кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имотите, 

описани в т.1. 

3. Настоящoто решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7- дневен срок от 

приемането му. 
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  Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
 

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, продължаваме с докладна записка с вх.№ 398.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на имот-частна общинска собственост, представляващ 

сграда с идентификатор 61710.504.3189.4 по кадастралната карта на 

гр.Разград. 

Господин Грънчаров, имате ли нещо да добавите?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Искам само да поясня, че това е сградата, която се намира срещу 

денонощния магазин, една самотна къща има до тротоара, има проявен 

интерес за закупуването и затова я предлагаме на нашето внимание с 

подобно решение. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

Докладната записка е разгледана в постоянните комисии по 

управление на общинската собственост и стопанство и по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, и двете подкрепят 

проекта за решение, както бяхме информирани.  

Имате думата за становища, въпроси, мнения и съображения. Не 

виждам желаещи и затова преминаваме към поименно гласуване. Моля за 

внимание.  

   
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   
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6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                              № 158 

 

Община Разград е собственик на имот - частна общинска 

собственост, представляващ сграда с идентификатор 61710.504.3189.4 

по кадастралната карта на гр.Разград, със застроена площ: 88,00 кв.м, 

брой етажи: два, с адрес: гр.Разград, бул.“България“ № 26, с 

предназначение: „жилищна сграда -еднофамилна“. Имотът е актуван 

с Акт за частна общинска собственост № 3033/06.07.2020 год. и е 

включен за продажба в Програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост за 2020 год. на Общински съвет 

Разград. Изготвена е пазарна оценка за имота от инж. Павлин Колев - 

оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат рег. №100102137 

от 12.12.2011 год. на Камарата на независимите оценители в България, 

която е в размер на 35 354,96 лв. /тридесет  и пет хиляди триста 
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петдесет и четири лева и деветдесет и шест стотинки/. Съгласно 

удостоверение за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх. 

№6705001241/30.06.2020 год.  на Община Разград данъчната оценка за 

имота е в размер на 34 531,80 лв. /тридесет и четири хиляди петстотин 

тридесет  и един  лева и осемдесет стотинки/.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и ал.2, 

чл.22, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.4,  чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на имот – частна общинска собственост, представляващ сграда с 

идентификатор 61710.504.3189.4 по кадастралната карта на гр.Разград, 

със застроена площ: 88,00 кв.м, брой етажи: два, с адрес: гр.Разград, 

бул.“България“ № 26, с предназначение: „жилищна сграда - 

еднофамилна“, актуван с Акт за частна общинска собственост № 

3033/06.07.2020 год., разположена в поземлен имот с идентификатор 

61710.504.3189, с граници: имоти №№ 61710.504.241, 61710.504.3568, 

61710.504.242, 61710.504.3569 и 61710.504.236,  с начална тръжна  цена, 

определена от оценител на имоти в размер на 35 354,96 лв. /тридесет  и 

пет хиляди триста петдесет и четири лева и деветдесет и шест 

стотинки/, при данъчна оценка 34 531,80 лв. /тридесет и четири хиляди 

петстотин тридесет  и един  лева и осемдесет стотинки/. За имота не се 

дължи ДДС. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, продължаваме с докладна записка с вх.№ 399.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на поземлен имот-частна общинска собственост №185 в 

кв.20 по кадастралния план на с.Дряновец, общ.Разград ведно с 

построената в имота сграда. 

Господин Грънчаров?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, проявен е интерес към този имот, то е трайно 

неизползван от нас като собственици, затова предложението е да бъде 

продаден. 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. 

Докладната записка е разгледана в постоянните комисии по 

управление на общинската собственост и стопанство и по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации, и двете подкрепят 

проекта за решение.  

Колеги, имате думата за становище. Ако няма желаещи, 

преминаваме към гласуване, което е поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   
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13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                 № 159 

 

Община Разград е собственик на поземлен имот-частна 

общинска собственост №185 /УПИ IХ/ в кв.20 по кадастралния план 

на с.Дряновец, общ.Разград, с площ от 1140,00 кв.м, ведно с 

изградената в него едноетажна сграда със ЗП от 174,24 кв.м,  с адрес: 

с.Дряновец, ул.“Христо Ботев“ №3. Имотът е актуван с Акт за  частна 

общинска собственост № 631/12.11.2009 год. и е включен за продажба в 

Програмата на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2020 год. Изготвена е 

пазарна оценка за имота от инж.Павлин Колев - оценител на 

недвижими имоти, съгласно сертификат рег. №100102137 от 12.12.2011 

год. на Камарата на независимите оценители в България, която е в 

размер на 18 818,00 лв. /осемнадесет     хиляди   осемстотин   и   

осемнадесет   лева/, без ДДС. Съгласно удостоверение за данъчна 

оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх. №6705001875/24.08.2020 год.  на 

Община  Разград  данъчната  оценка за  имота   е в размер на 6 878,80 

лв. /шест хиляди осемстотин седемдесет и осем лева и осемдесет 

стотинки/.  
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 Предвид гореизложеното и на основание  чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 

и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 8, ал. 4,  чл. 35, ал. 1 и чл. 41 ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, чл. 26 ал. 3,  чл. 27 и чл. 28 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи–общинска собственост, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

                                             Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на поземлен  имот – частна общинска собственост № 185 в кв.20 по 

кадастралния план на с.Дряновец, общ.Разград, с площ от 1140,00 

кв.м, ведно с изградената в него едноетажна сграда със ЗП от 174,24 

кв.м,  с адрес: с.Дряновец, ул.“Христо Ботев“ №3,  актуван с Акт за  

частна общинска собственост № 631/12.11.2009 год., с граници на 

имота: улица, улица, имоти №№183 и 184, с начална тръжна  цена, 

определена от оценител на имоти, в размер на 18 818,00 лв. 

/осемнадесет     хиляди   осемстотин   и   осемнадесет   лева/, без ДДС, 

при данъчна оценка в размер на 6 878,80 лв. /шест хиляди осемстотин 

седемдесет и осем лева и осемдесет стотинки/.  

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  15 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 400.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на поземлен имот-частна общинска собственост № 684 в кв. 

32 по кадастралния план на с.Дряновец, общ.Разград ведно с 

построените в имота сгради.  

Господин Грънчаров, нещо да добавите?  
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Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, абсолютно идентична с предната докладна. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Постоянните комисии по управление на общинската собственост 

и стопанство и по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации подкрепят проекта за решение, както ни информираха. 

Колеги, има ли желаещи за становища по тоя въпрос? Няма. 

Пристъпваме към гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 160 

 

Община Разград е собственик  на поземлен № 684, с площ 1061,00 

кв.м., ведно с построените в него сгради: Фурна със ЗП – 273,28 кв.м. и 

Гаражи със ЗП – 56,25 кв.м., в кв. 32, по кадастралния план на 

с.Дряновец, общ.Разград, ул. „Йордан Стоянов” № 31, актуван с Акт 

за частна общинска собственост №2732/09.03.2016г.,   

Имотът е включен за продажба в програмата на ОбС Разград за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2020г.     

Изготвена е пазарна оценка за имота от Павлин Колев – оценител на 

недвижими имоти, съгласно сертификат рег. № 

100102137/12.12.2011г.  на Камарата на независимите оценители в 

България, която е в размер на 28091,00лв. (двадесет и осем хиляди  

деветдесет и един лева), без ДДС.  Съгласно удостоверение с изх.№ 

6705001876 /24.08.2020г.  данъчната оценка за имота е в размер на 

9468,40 лв. (девет хиляди четиристотин шестдесет и осем лева и 

четиридесет стотинки).  

 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и ал. 2 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, 

ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41 ал.2 от Закона за общинската собственост, 

чл.26, ал.3,  чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                          Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба 

на поземлен имот – частна общинска собственост, актуван с Акт за 

частна общинска собственост № 2732/09.03.2016г., представляващ 

поземлен имот № 684, с площ 1061,00 кв.м., ведно с построените в него 

сгради: Фурна със ЗП – 273,28 кв.м. и Гаражи със ЗП – 56,25 кв.м., в 

кв. 32, по кадастралния план на с.Дряновец, общ.Разград, ул.”Йордан 

Стоянов” № 31,  при граници: улица, улица, имоти №№ 395 и 393, с 
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начална тръжна  цена определена от оценител на имоти, в размер на 

28091,00 лв. (двадесет и осем хиляди  деветдесет и един лева), без ДДС, 

при данъчна оценка в размер на  9468,40 лв. (девет хиляди 

четиристотин шестдесет и осем лева и четиридесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения  търг. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по 

АПК пред Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  16 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 401.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот–частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в него. 

Господин Грънчаров, имате ли да добавите нещо?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, молителката има законно построена сграда и 

желае да закупи земята под нея, която е наша собственост.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Постоянните комисии по управление на общинската собственост и 

стопанство и по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации са подкрепили проекта за решение. 

Има ли желаещи съветници да изразят становище? Не виждам такива 

и започваме процедура на гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 161 

 

Шукрие Динчерова Исуфова е собственик на сграда с 

идентификатор 61710.504.84.1 по кадастралната карта на гр.Разград, с 

предназначение: сграда за търговия, съгласно нотариален акт за 

покупко-продажба на недвижим имот №124, том 1, рег.№710, дело №90 

от 26.05.2020 година на Росица Кирилова- нотариус с район на 

действие Районен съд Разград, рег.№380 на Нотариалната камара. 

Сградата е изградена в общински поземлен имот с идентификатор  

61710.504.84 по кадастралната карта на гр.Разград, с площ 181,00 
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кв.м., с трайно предназначение на територията: урбанизирана  и 

начин на трайно ползване: за друг обществен обект, комплекс, с адрес: 

гр.Разград, ж.к. „Орел“. Имотът е актуван с Акт за частна общинска 

собственост №3032/02.07.2020 година. С молба до Община Разград 

собственикът на сградата е изявил желание да закупи гореописания 

имот. 

Изготвена е пазарна оценка от инж. Павлин Колев – оценител на 

недвижими имоти, съгласно сертификат рег.№ 100102137/12.12.2011 г. 

година на Камарата  на независимите оценители в България, която е в 

размер на 7106,00 лв. /седем хиляди сто и шест лева/, без ДДС. 

Съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с 

изх.№ 6705001243/30.06.2020 година на Община Разград данъчната 

оценка на имота е в размер на 2545,20 лв. /две хиляди петстотин 

четиридесет и пет лева и двадесет стотинки/. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2  и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28 и чл.28а от Наредба №2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                          Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на поземлен имот - частна общинска 

собственост, актуван с Акт за частна общинска собственост № 

3032/02.07.2020 година, представляващ поземлен имот с 

идентификатор  61710.504.84 по кадастралната карта на гр.Разград, с 

площ 181,00 кв.м., с трайно предназначение на територията: 

урбанизирана  и начин на трайно ползване: за друг обществен обект, 

комплекс, с адрес: гр.Разград, ж.к. „Орел“, при граници на имота: 

поземлени имоти с идентификатори 61710.504.85 и 61710.504.73, на 

собственика на законно построената в него сграда  с идентификатор 

61710.504.84.1 Шукрие Динчерова Исуфова, на пазарна цена  в размер 

на 7106,00 лв. /седем хиляди сто и шест лева/, без ДДС, определена от 

оценител на недвижими имоти, при данъчна оценка в размер на  

2545,20 лв. /две хиляди петстотин четиридесет и пет лева и двадесет 

стотинки/. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград  

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

 

С Т А Т И Я  17 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 402.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в  него. 

Господин Грънчаров?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, разликата между предната е, че начина на 

трайно ползване на земята е лозе.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Постоянните комисии по управление на общинската собственост и 

стопанство и по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации са разгледали и подкрепят проекта за решение по докладната 

записка. 

Колеги, имате ли желание да изразите мнения, становища? Няма и 

затова пристъпваме към поименно гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   
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9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 162 

 

Теодор Стойчев Тодоров е собственик на сграда с идентификатор 

61710.612.289.1 по кадастралната карта на град Разград, с 

предназначение: Вилна сграда - еднофамилна, съгласно Нотариален 

акт № 26, том 4, рег. № 2662, дело № 456 от 04.11.2015 г. на нотариус 

Бойчо Костов – нотариус с рег.№ 282 по регистъра на Нотариалната 

камара. Сградата е изградена в общински поземлен имот с 

идентификатор 61710.612.289 /шестдесет и една хиляди седемстотин и 

десет точка шестстотин и дванадесет точка двеста осемдесет и девет/ 

по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със заповед № РД-18-

37/10.03.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК, с площ от 

1154,00 кв.м. /хиляда сто петдесет и четири квадратни метра/, с трайно 

предназначение на територията: земеделска и начин на трайно 

ползване: лозе, с адрес: гр. Разград, местност „Обзор”. Имотът е 

актуван с Акт за частна общинска собственост № 535/23.06.2009 
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година. С молба  до Община Разград собственикът на сградата е  

изявил  желание да закупи гореописания имот. 

Изготвена  е пазарна оценка  от  инж. Павлин Колев – оценител 

на земеделски земи и трайни насаждения, съгласно сертификат рег. № 

810100506/25.10.2017 год. на Камарата на независимите оценители в 

България, която е в размер на 1472,60 лв. (хиляда четиристотин 

седемдесет и два и шестдесет стотинки). Съгласно Удостоверение за 

данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх.№ 

6705001500/21.07.2020 г. на Община Разград данъчната оценка на 

имота е в размер на 364,50 лв. (триста шестдесет и четири лева и 

петдесет стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и  чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 35, ал. 3 и чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската 

собственост и чл. 28 и чл. 28а от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 
                                           Р Е Ш И: 

 

1. Да се извърши продажба на имот – частна общинска 

собственост, актуван с Акт за частна общинска собственост № 

535/23.06.2009 година, представляващ поземлен имот с идентификатор 

61710.612.289 /шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

шестстотин и дванадесет точка двеста осемдесет и девет/  по 

кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със заповед № РД-18-

37/10.03.2008 г. на Изпълнителния директор на АГКК, с площ от 

1154,00 кв.м. /хиляда сто петдесет и четири квадратни метра/, с трайно 

предназначение на територията: земеделска и начин на трайно 

ползване: лозе, с адрес: гр. Разград, местност „Обзор”, при граници на 

имота: имоти с идентификатори 61710.612.292, 61710.612.293, 

61710.612.5173, 61710.612.5042, 61710.612.288, 61710.612.5043 и 

61710.612.5172, на собственика на законно построената в него сграда с 

идентификатор 61710.612.289.1 Теодор Стойчев Тодоров, на пазарна 

цена в размер на 1472,60 лв. (хиляда четиристотин седемдесет и два 

лева и шестдесет стотинки), определена от оценител на земеделски 

земи и трайни насаждения, при данъчна оценка в размер на 364,50 лв. 

(триста шестдесет и четири лева и петдесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

  



97 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

  

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  18 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 403.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот-частна общинска собственост, 

представляващ сграда със застроена площ 94,00 кв.м. с адрес: 

с.Ясеновец, ул.“Вежен“ № 9 на Мюсюлманско Настоятелство село 

Ясеновец – собственик на имот пл. № 313 в кв. 78, в който е 

разположена сградата – частна общинска собственост. 

Господин Грънчаров, имате ли нещо да добавите? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, искам да променя малък детайл от докладната, в началото 

„Община Разград е собственик на поземлен имот-частна общинска 

собственост“ тука думата „поземлен“ стои леко така двусмислено, затова 

предлагам да го махнем. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да го махнем тоя израз. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

И още по-надолу го има още един път, след решение, „Община 

Разград е собственик на поземлен имот-частна общинска собственост“, 

така че поземлен отпада.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, нали разбрахте?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Остава „имот частна общинска собственост, представляващ сграда“.  

 

 

 



98 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, постоянните комисии по управление на общинската 

собственост и стопанство и по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации подкрепят проекта за решение, както вече 

обявиха.  

Колеги, има ли желаещи съветници да изразят становища? Не 

виждам, затова преминаваме към гласуване, като имате в предвид и това 

уточнение, което е направено от вносителя, че неговото предложение 

изключва тази излишна и не на място вкарана дума „поземлен“. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова Не участва   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   
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30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 163 

 

Община Разград е собственик на имот-частна общинска 

собственост, представляващ сграда, разположена в имот пл.№313 в 

кв.78 по плана на с.Ясеновец със застроена площ 94,00 кв.м, на един 

етаж, с адрес: с.Ясеновец, ул.“Вежен“ №9. 

Имот с пл.№313 в кв.78 по плана на с.Ясеновец, в който е 

разположена сградата, е собственост на Мюсюлманско Настоятелство 

село Ясеновец по силата на Нотариален акт за собственост върху 

недвижим имот придобит по давностно владение № 165, том 6, рег. № 

6725, дело № 734 от 16.10.2002 г.  на нотариус Бойчо Костов, рег. № 282 

по регистъра на Нотариалната камара. 

На основание чл. 66, ал. 1 и при съответно приложение 

разпоредбите на чл. 33 от Закона за собствеността правото да купи 

сградата без провеждане на търг или конкурс принадлежи на 

собственика на имот с пл. № 313 в кв. 78, Мюсюлманско 

Настоятелство село Ясеновец. 

Сградата е актувана с Акт за частна общинска собственост 

№955/15.02.2011 год. и е включена за продажба в Програмата за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2020 

год. на Общински съвет Разград. Изготвена е пазарна оценка за имота 

от инж.Павлин Колев - оценител на недвижими имоти, съгласно 

сертификат рег. №100102137 от 12.12.2011 год. на Камарата на 

независимите оценители в България, която е в размер на 13 487,00 лв. 

/тринадесет  хиляди четиристотин осемдесет и седем лева/. Съгласно 

удостоверение за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от ДОПК с изх. 

№6705001391/10.07.2020 год.  на Община Разград данъчната оценка за 

имота е в размер на 3 805,70лв. /три хиляди осемстотин и пет  лева и 

седемдесет стотинки/.  

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.36, ал.1, т.2 и ал. 2 от Закона за общинската 

собственост, чл. 36 и  чл. 66, ал. 1 във връзка с чл. 33 от Закона за 

собствеността, чл.31, ал.1, т.2 и ал.2, изр. първо от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
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с имоти и вещи-общинска собственост, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма, 

                                             Р Е Ш И: 

 

1. Да се продаде на Мюсюлманско Настоятелство село Ясеновец, 

с код по Булстат: 116542509, в качеството му на собственик на имот с 

пл.№313 в кв.78 по плана на с.Ясеновец,  построената в имота сграда – 

частна общинска собственост, със застроена площ 94,00 кв.м, на един 

етаж, с адрес: с.Ясеновец, ул.“Вежен“ №9, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 955/15.02.2011 год., с граници на имота: 

север-улица, изток-парцел № II-311, юг-парцел № ХIV-312, запад-

ул.“Вежен“,  на продажна цена, определена от оценител на недвижими 

имоти в размер на 13487,00 лв. /тринадесет  хиляди четиристотин 

осемдесет и седем лева/, при данъчна оценка в размер на 3805,70 лв. 

/три хиляди осемстотин и пет  лева и седемдесет стотинки/. За имота 

не се дължи ДДС. 

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота по т. 1. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  19 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 404.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на възмездни права на ползване върху 

части от имоти – публична общинска собственост, находящи се в 

землищата на община Разград. 

Господин Грънчаров? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Нямам какво да добавите. Докладната записка е разгледана в три  

комисии, които са подкрепили проекта за решение, а именно: ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство; ПК по управление 

на общинската собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. 

Колеги, имате възможност да изразите становища, ако някой от вас 

желае. Няма такива. Преминаваме към поименно гласуване.   

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   

14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   
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31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 164 

 

В Община Разград са постъпили заявления от граждани с 

искания за учредяване на права на ползване, върху земеделски земи – 

публична общинска собственост, находящи се в землищата на община 

Разград, за настаняване на пчелни семейства. 

Определени са частите от имотите за настаняване на пчелните 

семейства и са изготвени схеми с идентификатори на точките. 

 Изготвени са данъчни оценки за правото на ползване и пазарни 

оценки от инж. Павлин Емилов Колев, оценител на земеделски земи и 

трайни насаждения, съгласно Сертификат рег. № 810100506/25.10.2017 

г. на Камарата на независимите оценители в България. 

 Заявителите, имотите, границите на същите, пазарните оценки и 

данъчните оценки на правата на ползване са посочени в Приложение 1 

към настоящото решение. 

 Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, 

пчелните семейства могат да се настаняват върху земеделски земи 

общинска собственост, като за устройването им в постоянни пчелини с 

над 10 броя пчелни семейства общината учредява право на ползване, 

при условия, регламентирани в чл. 13 от Закона за пчеларството. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 7, ал. 2,  чл. 39, ал. 3 и ал. 6 и чл. 41, ал. 2 от Закона 

за общинската собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и 

чл. 20, ал. 2 от Наредба № 16 на Общински съвет Разград за 

управление, ползване и разпореждане със земите от общинския 

поземлен фонд, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 

28 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Учредява възмездни права на ползване върху части от имоти – 

публична общинска собственост, находящи се в землищата на община 

Разград за настаняване на пчелни семейства по заявления, съгласно 

Приложение № 1, представляващо неразделна част от настоящото 

решение.   
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2. Определя цени на правата на ползване за целия период, 

съгласно Приложение № 1, колона 14. 

 3. Определя срок за учредяване на правата на ползване – 10 

/десет/ години.  

 4. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори за учредяване на правата на ползване. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 
 

/Приложение №1 е неразделна част от Решение №164 и е 

приложено към протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я  20 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 409.  

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев - Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Промени в състава на постоянни комисии към 

Общински съвет – Разград. 
Уважаеми колеги,  

На днешната сесия положи клетва нашия колега Танер Салим Сали и 

предлагам да приемем решение, с което той да бъде избран в три 

постоянни комисии и като член по образование и наука, по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности и по младежта, 

спорта и туризма. Комисията по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации подкрепя този проект за решение.  

Имате ли въпроси? Нямате. По тази докладна записка ще гласуваме с 

вдигане на ръка, но за бъде прието решението трябва да има най-малко 17 

гласа „ЗА“, така повелява законът. Моля тези общински съветници, които 

подкрепят проекта за решение, да вдигнат ръка. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 165 
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До председателя на Общински съвет-Разград е депозирана 

Заявление с вх.№384/09.09.2020  г. от общински съветник Сузан 

Мехмедова Съдкъ за предсрочно прекратяване на пълномощията й на 

основание чл.30, ал.4, т.3 от ЗМСМА поради подаване на оставка чрез 

председателя на общинския съвет до общинска избирателна комисия.  

Със свое Решение №202-МИ/06.09.2020 г. Общинска избирателна 

комисия Разград обявява предсрочно прекратяване пълномощиата на 

Сузан Мехмедова Съдкъ на посоченото основание и посочва за избран 

като общински съветник от ПП „Движение за права и Свободи – 

Танер Салим Сали. На 29.09.2020 г., след полагане на предвидената в 

чл.32 от ЗМСМА клетва ще възникнат правомощията му на общински 

съветник. 

Персоналната промяна на общинския съвет води до 

необходимостта от актуализиране на състава на постоянните комисии, 

при спазване изискването на закона и устройствения правилник и 

съобразяване с личните предпочитания и квалификации на 

общинските съветници. 

Госпожа Съдкъ беше член в три постоянни комисии: ПК по 

образование и наука; ПК по култура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности и ПК за младежта, спорта и туризма.  

С оглед изложеното  по предложение на председателя на общинския 

съвет, при съобразяване с личните предпочитания и квалификация на 

общинския съветник и на основание чл.21, ал.1, т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ и чл.6 

и чл.27 във връзка с чл.28, ал.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет  

Разград, с 28 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Освобождава поради предсрочно прекратяване на 

пълномощията й като общински съветник Сузан Мехмедова Съдкъ от 

състава на следните постоянни комисии при Общински съвет-Разград: 

ПК по образование и наука; ПК по кулрура, културно-историческо 

наследство и духовни ценности и ПК за младежта, спорта и туризма. 

2. Включва обявеният за избран общински съветник Танер 

Салим Сали в състава на следните постоянни комисии при Общински 

съвет-Разград: ПК по образование и наука; ПК по кулрура, културно-

историческо наследство и духовни ценности и ПК за младежта, спорта 

и туризма. 
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Настоящото решение да се изпрати на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в седемдневен срок от приемането 

му.  

 

С Т А Т И Я  21 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 415.  

Докладна записка от Нюсрет Исмет Мустафа-Салим - Председател 

на Временната комисия за провеждане на процедура за избор на съдебни 

заседатели към съдебния район на Районен съд - Разград 

Относно: Предложение за избор на съдебни заседатели за 

Районен съд – Разград за мандат 2020 - 2023 г. 

Госпожо Салим, като председател на комисията и вносител, 

заповядайте. Имате ли нещо да добавите към това, което подробно сте 

изложили?  

 

Г-жа Нюсрет Салим - Председател на Временната комисия за 

провеждане на процедура за избор на съдебни заседатели към съдебния 

район на Районен съд – Разград 

Нямам какво да добавя към това, което е записано.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви. 

Колеги, имате ли въпроси, касаещи определянето на тримата съдебни 

заседатели за Районен съд - Разград? Не виждам желаещи.  

Комисията по законност подкрепя проекта за решение, както 

получихме информация и затова преминаваме към гласуване, тук 

гласуването е обикновено, с вдигане на ръка и моля, който е съгласен и 

подкрепя проекта за решение, да гласува.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 166 

 

С писмо с Вх. № 331 от 15.07.2020 година Административният 

ръководител и Председател на Окръжен съд – Разград в изпълнение на 

чл. 71, ал.3 от Закона за съдебната власт (ЗСВ) е внесъл в Общинския 

съвет препис от протокол от проведено Общо събрание на съдиите в 

Окръжен съд – Разград, с което съобщават за предсрочно 

освобождаване на съдебни заседатели: Айше Джемал Еюбова, Елиз 
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Али Шукри и Сабрие Ахмед Раим, избрани за съдебни заседатели за 

РРС с мандат 2020-2023 г. 

 С оглед на гореизложеното, със свое решение № 142 по Протокол 

№ 10 от 28.07.2020 г., Общински съвет Разград избра Временна 

комисия, която да проведе процедура за избор на съдебни заседатели 

към съдебния район на Районен съд - Разград и да проведе изслушване 

на кандидатите в публично заседание. На 04.08.2020 г. на интернет – 

страницата на Община Разград и на 05.08.2020 г. на сайта на 

Общинско радио Разград и в местната преса, бе обявена информация, 

че е открита процедура за подбор на кандидати за съдебни заседатели, 

към съдебния район на Районен съд – Разград. Бяха посочени 

изискванията към кандидатите, както и необходимите документи, 

които заинтересованите лица следваше да представят в срок до 

17.08.2020 г. в 17:30 ч.  

 До определения краен срок, в деловодството на  Общински съвет 

Разград документи подадоха трима кандидати, след което във връзка с 

чл. 68, ал.3, т.9 от ЗСВ за лицата родени преди 16 юли 1973 г., 

Комисията извърши проверка по реда на Закона за достъп до 

разкриване на документите и за обявяване на принадлежност на 

български граждани към Държавна сигурност и разузнавателните 

служби на Българската народна армия. Във връзка с чл. 67, ал. 1, т.4 

от ЗСВ се извърши проверка дали кандидатите отговарят на 

изискването да не са осъждани за умишлено престъпление, независимо 

от реабилитацията им. 

 Съгласно чл. 69, ал.2 от ЗСВ Комисията изиска информация 

дали кандидатите са били съдебни заседатели и в предходните два 

мандата в Районен съд - Разград. 

 След като Комисията получи необходимата информация се 

проведе заседание, на което след разглеждане на постъпилите 

документи допусна до участие трима кандидати и одобри списък на 

допуснатите кандидати, който заедно с техните автобиографии, 

мотивационни писма, препоръки и документи по чл. 68, ал. 3, т. 9 бяха 

публикувани на интернет страницата на Община Разград, в раздел 

"Общински съвет". На това заседание се насрочи дата за изслушване 

на кандидатите, съгласно чл. 68а от ЗСВ. 

 На 15 септември 2020 г. в кабинет 505а в сградата на Община 

Разград, Временната комисия проведе публично изслушване на 

кандидатите, на което се явиха тримата допуснати кандидати. Същите 

бяха изслушани, след което се състави протокол. Комисията взе 

решение да предложи на Общински съвет Разград тримата кандидати 

за съдебни заседатели към Районен съд - Разград мандат 2020 – 2023 г. 

/Приложение 1 към настоящата докладна записка/. 
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Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, във връзка чл. 68а, ал.4 от Закона за съдебната власт, чл.8, 

ал.1 от Наредба №7 от 28.09.2017 г. за съдебните заседатели, издадена 

от Висшия съдебен съвет, Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

1. Определя трима кандидати за съдебни заседатели за 

Районен съд - Разград от приложен списък на одобрените от 

Временната комисия, избрана с Решение №142 по Протокол №10 от 

28.07.2020г. на Общински съвет – Разград, за кандидати за съдебни 

заседатели за Районен съд – Разград – Приложение №1, 

представляващо неразделна част от настоящата докладна записка, 

като ги предлага за избиране от Общото събрание на съдиите от 

Окръжен съд – Разград.  

2. Възлага на Председателя на Общински съвет Разград да 

изпрати настоящото решение на Председателя на Окръжен съд – 

Разград, ведно с документите по чл.68в, т.1 от ЗСВ.  

 

Приложение 1  

 

СПИСЪК НА ПРЕДЛОЖЕНИТЕ КАНДИДАТИ ЗА СЪДЕБНИ 

ЗАСЕДАТЕЛИ ЗА РАЙОНЕН СЪД – РАЗГРАД 

 

1. Петя Станчева Стефанова 

2. Халиме Ахмед Нуридин 

3. Маринела Генова Димитрова 

 

 

С Т А Т И Я  22 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разглеждане на докладна записка с вх.№ 416.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Обезпечаване на авансово плащане чрез издаване на 

запис на заповед за проект „Проектиране и изграждане на 
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компостираща инсталация и инсталация за предварително третиране 

на битови отпадъци за общините от РСУО Разград“, финансиран по 

Административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ № BG16M1OP002-2.002-0006-C01 по процедура чрез директно 

предоставяне BG16M1OP002-2.002 „Комбинирана процедура за 

проектиране и изграждане на компостиращи инсталации и на 

инсталации за предварително третиране на битови отпадъци“ по 

Оперативна програма „Околна среда 2014-2020 г.“. 

Господин Добрев, като вносител, имате ли какво да добавите? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Нямам какво да добавя, докладната записка обезпечава авансово 

плащане на договора за инженеринг по проекта за изграждане на 

сепарираща и компостираща инсталация. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, докладната записка е разгледана в постоянните комисии: по 

бюджет, финанси и икономическа политика; по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации; по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство и трите комисии изразиха вече становище, което е за 

подкрепа. Пристъпваме към разискване.  

Има ли желаещи? Няма. Затова ще приключим дискусията и 

преминаваме към гласуване, което ще бъде поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

29.09.2020 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галина Георгиева-Маринова +   

6. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

7. Джипо Николов Джипов +   

8. Елка Александрова Неделчева +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Отсъства    

11. Калоян Руменов Монев +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мариан Пламенов Иванов +   
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14. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

15 Мирослав Цанев Маринов +   

16. Надежда Иванова Анастасова +   

17. Надежда Радославова Димитрова +   

18. Наско Стоилов Анастасов +   

29. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

20. Огнян Досев Обрешков +   

21. Пейчо Добрев Георгиев +   

22. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

23. Радостина Цветанова Иванова +   

24. Ремзи Реджеб Осман +   

25. Румяна Антонова Балтова +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                               № 167 

 

Община Разград има сключен АДБФП №BG16M1OP002-2.002-

0006-C01 за изпълнение на проект „Проектиране и изграждане на 

компостираща инсталация и инсталация за предварително третиране 

на битови отпадъци за общините от РСУО Разград“ по процедура чрез 

директно предоставяне BG16M1OP002-2.002 „Комбинирана процедура 

за проектиране и изграждане на компостиращи инсталации и на 

инсталации за предварително третиране на битови отпадъци“ по 

оперативна програма „Околна среда 2014-2020 г.“. 

За финансово обезпечение на дейностите, предвидени за 

изпълнение в АДБФП, е допустимо авансово плащане в размер до 10 % 

от стойността на предоставената от Управляващия орган безвъзмездна 

финансова помощ към бенефициента, в размер до 859 105,69 лв. 

Съгласно чл. 47 от Приложение 2 към АДБФП при искане на 

средства за авансово плащане е необходимо Бенефициентът по 

договора да предостави обезпечение чрез  учредяването/издаването в 

полза на Управляващия орган на обезпечение, гарантиращо 

авансовото плащане по АДБФП, посредством запис на заповед (по 

образец), с приложено Решение на Общинския съвет за 

упълномощаване на ръководителя на Бенефициента за издаването ù. 
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 Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 10 и 

ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 27 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Разрешава поемане на задължение за обезпечаване на 

авансово плащане по АДБФП №BG16M1OP002-2.002-0006-C01, 

представляващо до 10 % от стойността на предоставената от 

Управляващия орган към Бенефициента безвъзмездна финансова 

помощ по Оперативна програма „Околна среда 2014 – 2020 г.“ в 

размер до 859 105,69 лв. 

2. Упълномощава кмета на Община Разград да извърши 

всички необходими действия за издаването в полза на Министерство 

на околната среда и водите, Главна дирекция „Оперативна програма 

Околна среда“ - Управляващ орган на Оперативна програма „Околна 

среда 2014 – 2020 г.“ на запис на заповед без протест и разноски, 

платим на предявяване, който обезпечава пълния размер на 

авансовото плащане по АДБФП №BG16M1OP002-2.002-0006-C01. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

на Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок от 

приемането му. 

 

 Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  23 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

Финала по тази точка от дневния ред, ще бъде разглеждането на 

докладна записка с вх.№ 424.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Провеждане на извънредно Общо събрание на 

Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

Господин Добрев, защо трябва да приемем това решение? 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Причината за внасянето на тази извънредна докладна записка беше 

постъпилата покана от Областния управител за свикване на Общо 

събрание на Асоциацията по В и К на обособена територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД. До Асоциацията по В и К е депозирано 

писмо от Община Завет с подкрепата на Община Кубрат, в което кмета на 

Община Завет ни информира за проведено заседание на Общински съвет – 

Завет, на което е взето решение да бъде създадено Общинско дружество по 

В и К на територията на Община Завет и в този дух се иска от асоциацията 

да приеме решение, а което да изключи Община Завет от асоциацията по 

водоснабдяване и канализация, действащ на територията на Разградска 

област. Заседанието трябва да се проведе на 27 октомври, вторник, от 11:00 

ч. и Вие трябва да се произнесете като общински съвет, какъв да бъде 

мандата на представителя на Община Разград.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев.  

Колеги, пристъпваме направо към разискване, тъй като е по 

извънредния способ.  

Има ли желаещи да изразят становище?  

Заповядайте, доктор Левент Апти.  

 

Г-н Левент Апти - ПП „ДПС“ 

Ние имаме предложение относно Решение 1, а именно, без да 

изброявам членовете по Закон: Членовете на Общото събрание Асоциация 

по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат решение за промяна на границите си 

чрез отпадане на Община Завет – представителите да гласуват със „ЗА“, А 

относно втория вариант, а именно: Не приемат решение за промяна на 

границите си чрез отпадане на Община Завет – да гласуват „против“. Що 

се касае до II, нямаме нищо напротив, който и да е от заместник-кметовете 

да представлява кмета на общината при негово отсъствие. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Други желаещи?  

Господин Пейчо Георгиев, заповядайте.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Ние имаме от групата на „Демократична България“ предложение: 

Нашият представител да не подкрепи излизането на Община Завет от 

асоциацията и понеже съм взел думата, искам да кажа още няколко 
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изречения. Вероятно Община Завет има своите аргументи да напусне 

Асоциацията, но аз доколкото съм запознат, участието или неучастието 

поне на една община в тази асоциация, възпрепятства кандидатстването за 

значителни средства за възстановяване на водопроводната мрежа, водния 

цикъл, тъй наречения воден цикъл. И Община Кубрат вече е напуснал тази 

асоциация, понеже не я виждам или тя изобщо не участва?  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Не, Община Кубрат не е напуснал асоциацията, просто подкрепя 

Община Завет.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Защото видях, че кмета подкрепя, да подкрепя, може би се бъркам, а 

Община Исперих липсва, Община Исперих също си има своите аргументи, 

но липсва нещо много важно в цялата работа, липсва солидарността между 

общините в Област Разград и в този смисъл нямам готовност да го 

обсъдим, но мога да направя на екстравагантно положение, всички общини 

или не знам всички ли са, но почти всички от областта си доставят 

отпадъците в Регионалното депо, може би в този дух на солидарност 

трябва да преразгледаме този въпрос, къде да си хвърлят те боклуците. Но 

нямам готовност да обсъждам какви биха могли да бъдат последствията от 

това, ако все пак се стигне до излизане на Община Завет, но това е тема на 

по-дълъг разговор, така че нашето предложение, нашия представител да 

подкрепи второто решение, което е: Не подкрепя излизането на Община 

Завет от асоциацията.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други желаещи имали, колеги?  

Заповядайте, госпожо Неделчева, по тоя важен за общината въпрос.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Абсолютно подкрепям предложението на господин Георгиев, той 

изложи мотивите защо да бъде такава позицията на нашия представител, 

знаете, че не веднъж сме обсъждали този казус за Асоциацията по В и К, 

свързан най-вече с неприсъствието на една от общините досега, Община 

Исперих, заради което бяха възпрепятствани други общини от областта, да 

се възползват от тези средства, за които говореше господин Георгиев. И 

колеги, вместо да поощряваме консолидация на асоциацията, ако не 

вземем решение нашият представител да подкрепи излизането на Община 

Завет от асоциацията, вървим към разпадане на тази асоциация, което 

според мен е неполезно за нито една от другите общини, така че ние също 

предлагаме по Решение 1 нашият представител да гласува „против“, по 

Решение 2 да гласува „ЗА“ и в II определя Добрин Добрев за представител 
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на Община Разград, при невъзможност кметът на Община Разград да 

участва в заседания на асоциацията. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Други желаещи има ли? Не виждам.  

Уважаеми колеги,  

Понеже в самата докладна записка са дадени вариантите за решение 

и затова не е необходимо и тези, които подкрепиха един или друг вариант 

на решение, да пишат текстовете, които предлагат за подкрепа. По нашия 

правилник и по реда на постъпването, тъй като вносителя ни е дал свобода 

на действие, ще се произнесем с гласуване, гласуването по тия въпроси е 

обикновено с вдигане на ръка. Затова най-напред ще подложа на гласуване 

проекта за решение, който гласи и който е подкрепен от групата съветници 

от ДПС и така, както е представен от ръководителя на групата господин 

Апти: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 7 и чл. 198а, ал. 2 във връзка с чл. 

198в, ал. 9 от Закона за водите, членовете на Общото събрание Асоциация 

по В и К на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат решение за промяна на границите си 

чрез отпадане на Община Завет. Това е същината на решението, чрез 

отпадане. Който подкрепя този проект за решение, за отпадане на Община 

Завет, моля да гласува с вдигане на ръка.  

 

С 5 гласа - “ЗА“, „против“ - 16, „въздържали се“ - 2, 

предложението на общинския съветник Левент Апти не се приема.   

 

И сега преминаваме към гласуване по предложения проект за 

решение, на основание посочените текстове, общинския съвет да подкрепи 

решение, а именно: Не приемат решение за промяна на границите си чрез 

отпадане на Община Завет. Моля, който подкрепя този проект за решение, 

да гласува.  

 

С 22 гласа - “ЗА“, „против“ - 5, „въздържали се“ - няма, 

предложението се приема.   

 

Проекта за решение се приема, съгласно, с който Община Разград ще 

гласува „против“ приемане на решението да се променят границите си чрез 

отпадане на Община Завет. Сега остава да гласуваме кой да бъде нашия 

представител в Общото събрание и е направено предложение за заместник-

кмета Добрин Добрев.  

Уважаеми колеги,  
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Моля който е съгласен заместник-кмета Добрин Добрев да бъде 

нашия представител в Общото събрание, моля да гласува с вдигане на 

ръка.  

 

С 20 гласа - “ЗА“, „против“ - няма, „въздържали се“ - няма, 

предложението се приема.   

 

И за прецизност, понеже гласувахме поотделно отделните варианти 

на текстовете, подлагам на гласуване цялостния проект на докладната 

записка, мотиви и диспозитив в отделните части. Моля който е съгласен и 

подкрепя проекта за решение, да гласува.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                              № 168 

 

В съответствие с изискванията на Закона за водите, на 

територията на Област Разград е създадена Асоциация по В и К на 

обособена територия, която включва общините Разград, Кубрат, 

Завет, Лозница и Цар Калоян, обслужвана от „Водоснабдяване – 

Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 

С Решение № 744 по Протокол № 55 от проведено на 17.02.2015 

г. заседание на Общински съвет Разград е прието позицията на 

представителя на Община Разград в заседанията на Общото 

събрание на Асоциацията по В и К да се определя за всяко отделно 

заседание, с изрично решение на Общински съвет Разград по 

отделните точки от дневния ред. 

С писмо с изх. № АВиК-Рз-005-001 от 23.09.2020 г., депозирано в 

деловодството на Община Разград с вх. № 13-00-20 от 24.09.2020 г. и 

на Общински съвет Разград с вх. № 421 от 24.09.2020 г., Областният 

управител на Област Разград в качеството си на Председател на 

Асоциацията по В и К ни уведомява, че на основание чл. 198в, ал. 6 

от Закона за водите и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация и писмено искане на Община Завет и Община Кубрат с 

вх. № 08-04-013/21.09.2020 г. е свикал извънредно заседание на 

Общото събрание на Асоциация по В и К на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград на 

27.10.2020 г. (вторник) от 11:00 часа, в зала 712 на Областна 

администрация Разград, при следния дневен ред: 

          1.Приемане на решение за промяна на границите на 

обособената територия обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ 
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ЕООД, гр. Разград чрез отпадане на Община Завет на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 7 във връзка  с чл. 198а, ал. 2 от Закона за водите; 

             2. Други. 

На основание чл. 8, ал. 2, във връзка с ал. 1 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация – разпределението на процентното съотношение на 

гласовете на членовете е както следва: 

 

Областният управител, представляващ държавата 35 % 

Община Разград 34,78 % 

Община Кубрат 12,49 % 

Община Завет 7,21 % 

Община Лозница 6,31 % 

Община Цар Калоян 4,21 % 

  

 На основание чл. 10, ал. 5, т. 5 предложение последно от 

Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация от Областния управител и 

Председател  на Асоциация по В и К на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград са 

предоставени предложения за решения по т. 1 от дневния ред, както 

следва: 

 

 Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 7 и чл. 198а, ал. 2 във 

връзка с чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите, членовете на Общото 

събрание Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана 

от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, приемат решение за 

промяна на границите си чрез отпадане на Община Завет. 

 

         или 

 

 Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 7 и чл. 198а, ал. 2 във 

връзка с чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите, членовете на Общото 

събрание Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана 

от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, не приемат решение 

за промяна на границите си чрез отпадане на Община Завет. 

 

Съгласно изискванията на чл. 10, ал. 6 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 

канализация, писмените  материали, свързани с дневния ред на 

общото събрание, са изпратени на електронната поща на Община 

Разград и са на разположение за запознаване на хартиен носител на 

адрес: гр. Разград, бул. „Бели Лом“ № 37А, етаж 8, стая 810  и са 
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публикувани на интернет страницата на Областна администрация 

Разград /Асоциации по В и К/, при спазване ограниченията на Закона 

за защита на личните данни. 

Освен това писмените материали свързани с дневния ред на 

общото събрание са предоставени на хартиен и електронен носител на 

звеното за обслужване на Общински съвет Разград и са на 

разположение на всеки общински съветник, който желае да се 

запознае с тях. 

По смисъла на чл. 11 от Правилника за организацията и 

дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, всеки 

член на асоциацията има право да поиска включване на 

допълнителни въпроси за обсъждане в дневния ред, като същите 

следва да бъдат изпратени не по – късно от 21 /двадесет и един/ дни 

преди деня на провеждане на общото събрание на адрес: гр. Разград, 

бул. „Бели Лом“ № 37А, етаж 8, стая 810 или e mail: rz. ViK_GS@rz-

government.org. 

Съгласно разпоредбата на чл. 198е, ал. 3 от Закона за водите, 

представителят на общината в асоциацията по ВиК е кметът на 

общината, а при невъзможност той да участва общинският съвет 

определя друг представител. При отсъствието на кмета на Община 

Разград, в правомощията на Общинския съвет е да определи друг 

представител, като съгласува позицията и мандата за гласуване по 

точките от дневния ред, съгласно разпоредбите на чл. 198е, ал. 5 от 

Закона за водите и чл. 5, ал. 6 от Правилника за организацията и 

дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация. 
 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 

2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от Закона за водите, чл. 5, ал. 6 

от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 

водоснабдяване и канализация и Решение № 744 по Протокол № 55 

от проведено на 17.02.2015 г. заседание на Общински съвет Разград, 

Общински съвет Разград, с 22 гласа - “ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

      І. Възлага на представителя на Община Разград в заседанието 

на извънредното Общо събрание на Асоциацията по В и К, което ще 

се проведе на 27.10.2020 г. (вторник) от 11:00 часа, да гласува по точка 

1 от дневния ред, относно: 

             1. Приемане на решение за промяна на границите на 

обособената територия обслужвана от „Водоснабдяване – Дунав“ 
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ЕООД, гр. Разград чрез отпадане на Община Завет на основание чл. 

198в, ал. 4, т. 7 във връзка  с чл. 198а, ал. 2 от Закона за водите, както 

следва: 

 Решение 1: На основание чл. 198в, ал. 4, т. 7 и чл. 198а, ал. 2 във 

връзка с чл. 198в, ал. 9 от Закона за водите, членовете на Общото 

събрание Асоциация по В и К на обособената територия, обслужвана 

от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград, не приемат решение 

за промяна на границите си чрез отпадане на Община Завет. 

  

Гласува: „С 22 гласа - “ЗА“, „против“ - 5, „въздържали се“ - 

няма“ . 

 

ІІ. Определя Добрин Младенов Добрев за представител на 

Община Разград, при невъзможност кметът на Община Разград да 

участва в заседания на асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД, гр. Разград. 
 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
 

 

ТОЧКА ТРЕТА 

ПИТАНЕ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, с това изчерпахме точката от дневния ред, която 

включваше докладни записки и приемане на решения по тях. Преминаваме 

към следваща точка, а именно: Питане от общинския съветник госпожа 

Надежда Радославова Димитрова, което е депозирано по надлежния ред.  

Давам думата на госпожа Надежда Радославова да развие питането 

към кмета на Община Разград.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин Председател.  

Не виждам кмета в залата, но по Правилник и по Закон по тоя начин 

общинските съветници упражняваме контрол чрез питания и то чрез 

Председателя на Общинския съвет до кмета. Предполагам, че господин 

Добрев в случая ще поеме тия функции.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Той е тука, господин Бояджиев  ето там.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, не го виждам от колоната, извинявам се за което. 

Така че моето питане ще го обоснова, че ежегодно, от 2015 година, в 

бюджета на Община Разград са предвиждани средства за подпомагане на 

талантливите деца, носители на награди от национални и международни 

конкурси, състезания и олимпиади през съответната година. Такива 

средства, в размер 25 000 лв., са предвидени и в Бюджет 2020. 

Във връзка с разпределянето на тези средства, всяка година от 

Общински съвет – Разград се приемат Мерки за насърчаван на творческите 

заложби и потребности на деца с изявени дарби на Община Разград.  

На редовната сесия на Общинския съвет през месец септември, 

такава докладна записка не е включена в предложения дневен ред, а е 

необходим и срок за подаване на предвидените документи за 

кандидатстване по съответните мерки. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.33, ал.4 от ЗМСМА и 

чл.97, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация Ви моля да отговорите на следните въпроси: 

1. Изготвени ли са Мерки за насърчаван на творческите заложби и 

потребности на деца с изявени дарби на Община Разград? 

2. Ако да, кога ще бъдат внесени в Общински съвет – Разград за 

обсъждане и гласуване? 

И господин Председател, знаем, че по правилник кмета отговаря на 

зададените въпроси на следващото заседание, обаче може да бъде взето 

нарочно решение от Общинския съвет това да се случи и на настоящето 

такова. Така че ще Ви помоля по възможност и ще се обоснова с това, че 

наистина става въпрос за срокове, това е септември месец, ако тези мерки 

не влязат и не бъдат приети най-късно следващия месец, това означава, че 

ние оставяме талантливите деца на Разград без това подпомагане от 

общината, което е заложено в рамките на 25 000 лв. в Бюджет 2020. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Радославова.  

Господин Бояджиев или господин Добрев, след като общинския 

съветник разви питането и Ви давам думата за становище. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Становището е, че ще бъде отговорено на следващата сесия. Между 

другото тия мерки са приложение като проект към докладната записка за 

закрила на детето.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  
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Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожо Неделчева, съжалявам за този пропуск и че са вкарани 

мерките, не съм погледнала наистина, че влизат, но винаги сме вземали 

нарочно решение и не влизат само в програмата за закрила на детето, ате 

винаги са били като нарочно решение.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

По питането не се допуска дискусия. 

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, извинявам се за което, но ако наистина са приети нека да ги, 

защото хората питат и не знаят по какъв начин, трябва да има документи за 

кандидатстване, аз не съм ги погледнала наистина това нещо… 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

От 26 страница до края.  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ“ 

Добре, благодаря и се извинявам, и благодарност към общинската 

администрация за това, макар и късно, нали не съвсем навреме, защото…  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, благодаря Ви.  

С това изчерпахме и тази точка от дневния ред свързана с питането 

на общинския съветник Надежда Радославова.  

 

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към следваща точка текущи.  

Уважаеми колеги,  

Както по установения порядък, аз ще Ви информирам за постъпилите 

материали в Общинския съвет, през периода след последната сесия, а те са 

именно: Постъпило е становище от общинска администрация относно 

молбата на Миглена Петкова Йорданова, свързана с решаване на някои 

нейни материални затруднения. Постъпило е становище от заместник-

кмета господин Добрин Добрев относно молбата на Свилен Христов 
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Иванов – управител на „СВИЛЕКС“ ЕООД, касаеща някакви задължения 

свързани с плащане на местни данъци и такси. Постъпил е също отговор от 

Община Разград по докладна записка от общинския съветник Ахмед 

Басриев Ахмедов, касаещ проблема за увеличените агресивни кучета на 

територията на село Ясеновец, Община Разград. Постъпило е отговор и 

становище от кмета на общината във връзка с друг поставен проблем от 

колегата ни общински съветник Ахмед Ахмедов относно проблеми, 

свързани с кръстовището от Републиканската пътна мрежа, околовръстен 

път Разград-Русе-Варна и пътя Разград-Исперих. Постъпил е доклад от 

Даниела Неделчева – старши експерт към Информационния център 

„Читалища Разград“, с който ни представя доклад за дейността на 

читалищата в Община Разград, доклада е на разположение в звеното към 

общинския съвет и всеки един вас който желае, може да се запознае, тъй 

като е твърде обемен. Постъпило е предложение от Теменуга Иванова 

относно промени в Нормативната уредба, касаеща Правилника за 

символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на Община 

Разград и допълнение към това становище. Постъпило е предложение от 

господин Огнян Обрешков – общински съветник относно решаване на 

някои въпроси, свързани с бъдещ ремонт на Северния градски парк, към 

което предложение е представил много добре илюстрирани идеи и 

възможности за развитие на парковата среда. Представен ни е редовния 

отчет от доктор Денев за дейността на ръководения от него 

„Диагностично-консултативен център Разград“ ЕООД Разград. Постъпила 

е молба от нашия съгражданин Сашо Александров Сашев от Разград, 

ул.“Дончо Сумпаров“, който поставя проблеми, свързани с болестното 

състояние на сина му и подпомагане за решаването на тия здравословни 

проблеми. Постъпило е предложение от прокурора Сезгин Османов, който 

предлага да се обсъди и приеме Наредба по приложението на чл.133 от 

Закона за ветеринарно медицинската дейност. Постъпил е отговор кмета на 

Общината господин Денчо Бояджиев относно запитването на Петко 

Пенков от село Благоево свързано с решаване на благоустройствени 

проблеми в село Благоево и конкретно участък на ул. „Царевец“, което 

становище е изпратено и до него. Постъпило е предложение от господин 

Здравко Душков – председател на Спортен клуб „Спорт за всички в град в 

Разград“ относно промени в Наредба №25 за условията и реда за 

финансиране и подпомагане на спортните клубове и туристическите 

сдружества в Община  Разград. Постъпили са докладни записки от 

общинския съветник Ахмед Ахмедов, който поставя въпроси свързани със 

състоянието на ул. „Плиска“ в село Ясеновец и проблема за състоянието на 

българските гробища в село Ясеновец и изчерпването на терена, който 

включва тия гробища. Постъпило е и становище от кмета на общината 

господин Денчо Бояджиев относно подписката от Инициативен комитет от 

село Балкански и относно предприемане на мерки за ограничаване или 
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регулиране на скоростта на движение на тежко-товарни превозни средства, 

преминаващи през село Балкански, с който кмета на общината господин 

Бояджиев ни изпраща становища и на Агенция „Пътна инфраструктура“ по 

поставения проблем.  

Всички материали, уважаеми съветници, са разпределени по 

надлежния ред в постоянните комисии и някои от тях вече са разгледани, 

за други предстои да бъдат разгледани на заседанията на комисиите през 

месец октомври. С това изчерпахме дневния ред и преди да закрия сесията 

искам да Ви информирам, че на 12 октомври ще проведем една кратка 

тържествена сесия свързана с Празника на българската община. За сега 

още мястото не е уточнено, поради динамичната обстановка, но най-

вероятно ще бъде в сградата на общинската администрация, но 

допълнителна информация ще получите по надлежния ред.  

Заповядайте, господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Добрин Добрев не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги,  

В моята папка го няма, но господин Добрев ми представя едно писмо 

адресирано до мен, в което пише, че с изпълнение на Решение №145 по 

Протокол №11 от 24.08.2020 г. на Общински съвет – Разград и автор на 

това писмо най-отзад виждам, че кмета на общината и е сформирана 

комисия в състав: Добрин Добрев и членове – Румяна Балтова, Милен 

Минчев, Калоян Монев, Недим Тахиров, Диана Василева, Адриан 

Анастасов, която изпълнила задачите, поставени с решение на общинския 

съвет свързано с решаване на проблемите с чистотата на атмосферния 

въздух. Този доклад аз съм разпоредил да Ви бъде предоставен по 

електронна поща и да разполагате с него, така че с това се изпълнява 

решението на общински съвет в срок от един месец да бъдат извършени 

съответните действия, но по-нататък то ще бъде разпределен и на 

ресорните комисии, за да се прецени изпълнението на решението на 

общинския съвет и съвместните действия на общинска администрация и на 

общински съвет като цяло.  

Колега Монев, заповядайте по тоя въпрос.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Само да допълня, че това Решение №145 има две точки, първа точка 

е наистина за създаване на временна комисия, която считам, че си е 

свършила работата и е предложила техническо задание за тази система за 

мониторинг на въздуха, а точка втора, която все още е в сила е до края на 



122 
 

годината кмета трябва да изпълни и да въведе такава система в 

територията на общината.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, с допълнението като при нужда и предложи актуализация на 

бюджета. Именно по тези въпроси през следващите седмици предстои да 

се продължи работата.  

Уважаеми колеги,  

Поради изчерпване на дневния ред в 17:58 часа, закривам днешното 

заседание. Желая Ви приятна вечер! 

 

 

 

 

 
                                                   ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                                 /Стоян Ненчев/ 

 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                         /Руско Дянков/ 

 
 


